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BESLUITENLIJST van de openbare vergadering van de raad van de gemeente Beesel op  

maandag 3 november 2014 om 19.00 uur in de burgerzaal van de gemeente Beesel en maandag 6 

november 2014 om 19.00 uur in de burgerzaal van de gemeente Beesel. 

 

Voorzitter is dr. P. Dassen-Housen 

Griffier is drs. E.J.C. Apeldoorn-Feijts 

 

Aanwezig zijn de volgende raadsleden: mevr. Franssen-Levels, dhr. Derks, dhr. Van Tegelen, dhr. 

Heijnen, dhr. V.d. Beucken, dhr. Peulen, dhr. Bongers, mevr. Killaars-Schoolmeesters, dhr. Cremers, 

mevr. Roelofs-Janssen, dhr. Roelofs, dhr. Jacobs, dhr. Ambaum, dhr. Holman, dhr. Urru. 

 

Maandag 3 november 2014 

 

1. Opening 

De voorzitter opent de vergadering.  

 

2. Mededelingen 

De voorzitter heet in het bijzonder dhr. Elsenaar welkom. Hij woont de vergadering bij in het kader van 

de nieuwe begrotingsopzet. Dhr. Elsenaar begeleidt de gemeenteraad bij de behandeling van de 

nieuwe begroting. 

 

3. Vaststellen agenda 

De deelnemers aan de vergadering stellen de agenda ongewijzigd vast. 

 

4. Behandeling begroting 2015 en meerjarenraming 2016-2018 

De 4 raadsfracties geven hun reactie in 1e termijn op de begroting. De algemene beschouwingen van 

de fracties zijn in het kader van papierloos vergaderen voorafgaand aan de vergadering digitaal 

gepubliceerd via iBabs.  

 

Algemene beschouwingen VLP – dhr. Heijnen 

 

“ Voor ons ligt  de begrot ing nieuw e st ijl. Een begrot ing die het resultaat is van een uitgebreide 

inventarisat ie bij alle raadsfract ies en is opgesteld in overleg met het college en ambtenarenkorps. 

Een systematiek die nog afstemming behoeft  en die voor onze fract ie nog even w ennen is. In een 

later stadium komen w ij als VLP hier graag binnen de raad op terug, w aarbij w ij ook graag de 

bevindingen van de provincie meenemen. 

 

Insteek van de begrot ing nieuw e st ijl is om met dit  stuk de raad de mogelijkheid te bieden om met 

een helikopterview  te kijken naar de f inanciële posit ie van de gemeente en de doelstellingen die 

geformuleerd zijn voor de korte en lange termijn.  

 

Ook nu w eer ligt  een sluitende begrot ing voor en complimenteren w ij het college en het 

ambtenarenkorps hiermee. De voorliggende begrot ing is er een in het kader van consolidat ie. We 

begrijpen dat er veel energie gestoken moet gaan w orden in het sociale domein en dat 2015 een 

overgangsjaar w ordt. Toch moet het ons van het hart  dat w ij in algemene zin echte ambit ie 

missen in deze begrot ing.  
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De onduidelijkheid in het sociale domein is niet minder gew orden. We constateren dat, w aar 

mogelijk, vergaande voorbereidingen zijn getroffen. Dit  zow el intern als extern. We zijn van 

mening dat w e als Gemeente Beesel nadrukkelijk een eigen koers moeten blijven varen. Voor de 

VLP geldt daarbij als uitgangspunt; lokaal w at lokaal kan, regionaal w at regionaal moet. De kracht 

van een kleine gemeenschap, het “ w ij-gevoel” , moet nadrukkelijk gebruikt w orden. In situat ies 

w aar de samenw erking gezocht moet w orden - denk hierbij aan de extra kort ing die w e te 

verduren kregen in het kader van de WMO-systematiek - verw achten w ij van het college een 

meer dan proact ieve houding.  

 

Met de realisat ie van het project “ Oppe Brik”  neemt de Gemeente Beesel een grote stap voor haar 

burgers met betrekking tot de realisat ie van w oningen en, in beperkte mate, bedrijfsruimte. De 

VLP is zeer te spreken over de inspanningen die in dit  kader door alle betrokkenen zijn geleverd. 

Met dit  project vullen w ij een deel in van de w oningbouw behoefte in onze gemeente zoals 

benoemd in het bestaande w oningmarkt onderzoek. Het is een goede zaak dat er in 2015 een 

nieuw  w oningmarkt -onderzoek gaat plaatsvinden. De w oningmarkt vertoont momenteel een licht 

herstel, maar dit  betekent niet dat w e achterover kunnen leunen. Dit  is juist  een reden temeer om 

alert  te zijn. Denk hierbij aan planvorming rond Rustoord, het Centrumplan Beesel en de prestat ie 

afspraken die gemaakt gaan w orden met Woongoed2Duizend. In dit  kader heeft  de VLP al 

gesprekken gevoerd met de direct ie van Woongoed2Duizend en zullen w ij de ontw ikkelingen 

krit isch volgen. Wij hopen dat de realisat ie van het beroepsonderw ijs in het voormalig 

fabrieksgebouw  als onderdeel van het  bouw project “ Oppe Brik”  doorgang vindt tegen een 

acceptabele investering. 

 

In ons voorw oord hebben w ij het gebrek aan ambit ie binnen deze begrot ing aangehaald. Met 

name bij het onderw erp toerisme missen w e dit . Of is het zo, dat het toerist isch beleid 

ondergeschikt is gemaakt aan de inspanningen die geleverd moeten w orden met betrekking tot de 

3 decentralisat ies. In de begrot ing van vorig jaar is een ruime reserve ingeruimd voor 

investeringen in toerisme. In de voorliggende begrot ing is alleen de realisat ie van het 

ruiternetw erk opgenomen. Verdere investeringen zoals bijvoorbeeld in informatiepalen, WiFi in de 

hele gemeente, het realiseren van een f ietspad langs de Maas en gebiedsontw ikkeling van de 

Schellekensbeek ontbreken in deze begrot ing.  

 

Het voorzieningenniveau binnen onze gemeente is nog steeds goed. Echter is het 

accommodatiebeleid aan vernieuw ing toe. Beesel moet ook in de toekomst blijven voorzien in 

voldoende en kw alitat ief goede accommodaties. De VLP vindt dat voor het zomerreces van 201 5 

het college met een voorstel moet komen richt ing de raad voor een nieuw  accommodatiebeleid , 

w aarbij nadrukkelijk de verenigingen geconsulteerd moet w orden.  In het verlengde hiervan w illen 

w ij dat ook de huidige subsidiekaders onder de loep genomen w orden. 

 

2014 Is een jaar gew eest w aarin w ij gew erkt hebben aan burgerpart icipat ie. Gebleken is dat dit  

een proces is met veel mogelijkheden, maar ook nadrukkelijk met risico’s. De gemeente heeft  

gekozen voor een proces van coproduct ie. Wij onderschrijven dit  maar w e zijn ons ook bew ust 

dat niet alles te vangen is onder de noemer burgerpart icipat ie. Hoever gaan w e hierin en is w at is 

de rol die w eggelegd is voor het college? Denk hierbij aan de discussies over het veldje bij “ de 

Kemien” , de kunstw erken aan de Industriestraat, maar ook de w eginricht ing van de 

Heerstraat/Kesselsew eg.  
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Wij maken ons zorgen over het beroep dat gedaan w ordt op onze burgers in het kader van onder 

andere mantelzorg, vrijw illigersw erk, maar ook de overname van taken van de gemeente door  

burgers, zoals bijvoorbeeld het opruimen van zw erfafval en het beheer van groenvoorzieningen. 

We missen de vertaalslag tussen het zeggen en het doen. We vragen het  college ons uit  te leggen 

hoe het hier daadw erkelijk vorm aan denkt te geven.  

 

Samenvattend: 2015 w ordt een uitdagend jaar, met name in het sociale domein, maar binnen 

onze gemeente spelen meer zaken dan de 3 decentralisat ies. We roepen het college nadrukkelijk 

nogmaals op ook ambit ie te tonen op de andere terreinen.”  

 

Algemene beschouwingen CDA – dhr. Cremers 

 

“ Ten eerste w illen w ij het college en de ambtelijke organisat ie complimenteren met de 

voorliggende begrot ing nieuw e st ijl, w elke veel extra w erk met zich heeft  meegebracht. Ook het 

CDA laat er geen gras over groeien aan het begin van deze raadsperiode. Het verkregen 

vertrouw en van de burger, een zetel w inst en veel vernieuw ing in onze fract ie geeft  ons de 

energie om de komende vier jaar onze plannen zoveel mogelijk w aar te maken.  

 

Het CDA is een part ij van de gemeenschap, van de verenigingen, van mensen die samen dingen 

oppakken en organiseren. Vandaar ook onze verkiezingsslogan: “ Samen de schouders eronder” . 

Hierop inhakend hebben w ij onze algemene beschouw ing ingedeeld in een viertal thema’s. 

Part icipat ie, Werk, Zorg en Wonen. Tevens onze speerpunten voor deze raadsperiode. 

 

Part icipat ie 

In paragraaf B, kapitaalgoederen, w ordt gesteld dat onze burgers betrokken w orden bij het 

groenonderhoud. Dit  zou in 2015 al een besparing van € 45.000 op moeten leveren. Wij vinden 

dit  een goede insteek, maar zijn w el van mening dat dit  proces goed gevolgd moet w orden. 

Daarnaast betekent part icipat ie hierbij ook loslaten door het college. Het creëren van draagvlak en 

onze burgers serieus nemen zijn voorw aarden voor een succesvol resultaat. Graag horen w e van 

het college hoe zij deze burgerpart icipat ie aan w il pakken.   

 

Verder w il het college conform programma 2 .4, blijvend voorzien, ook € 15.000 bezuinigen op 

het onderhoud van de begraafplaatsen. Bij navraag blijkt  dat dit  bereikt moet w orden door het 

vervangen van de paadjes door gras. Het CDA is van mening dat dit  de toegankelijkheid van de 

begraafplaats, voor vooral ouderen en mindervalide burgers, niet ten goede komt en dus niet 

opw eegt tegen de besparing die hiermee gerealiseerd w ordt.*  Hoe kijkt  het college hier tegenaan? 

 

Hierop aansluitend w ordt in programma 5.3 , w onen en leefomgeving, voorgesteld om de trottoirs 

niet langer meer machinaal te borstelen. Wij snappen de gedachtegang van het college richt ing 

part icipat ie, maar vinden dat dit  haaks staat op de ambit ie van het college om het groenste dorp 

van Nederland te zijn en dit  w ellicht zelfs internat ionaal uit  te dragen. Of het college moet groen 

op een hele andere w ijze zien, namelijk trottoirs die groen zien van het onkruid. Het CDA is van 

mening dat de part icipat ie kleinschaliger, op plekken w aar hier mogelijkheden voor zijn, 

gest imuleerd kan en moet w orden.  
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Samenvattend: groenonderhoud is geen kerntaak van de gemeente, dus zeggen w ij hier 

volmondig “ ja”  tegen. Wat betreft  het onderhoud van de begraafplaatsen en machinaal borstelen 

van de trottoirs zegt het CDA; “ laten w e daar geen gras over groeien” .  

 

Tenslotte de herinricht ing van de Past. Vranckenlaan. Wij w illen het college meegeven dat w ij van 

mening zijn, dat de raad vanaf het begin van dit  project hierbij betrokken dient te zijn. Gelet op 

het project Heerstraat -Kesselsew eg hoopt het CDA dat hieruit  de nodige lessen zijn geleerd. Hoe 

kijken de overige fract ies hier tegen aan? 

 

Werk 

In het kader van ons speerpunt w erk w illen w e het college ten eerste meegeven dat w ij ervoor 

pleiten om de regionale samenw erking op diverse vlakken verder te st imuleren. Zoals bijvoorbeeld 

gebeurd is samen met BsGW. Middels eff iciency kunnen zo de onder paragraaf D genoemde 

kosten van de bedrijfsvoering verder w orden teruggedrongen. Hierbij moet w el rekening gehouden 

w orden dat dit  niet te zeer ten koste gaat van het niveau aan dienstverlening. 

 

Verder is het CDA voorstander van een opt imaal ondernemersklimaat binnen onze gemeente. Wij 

vinden het goed om te zien dat hier door het college hard aan gew erkt w ordt, zoals te lezen valt  

in paragraaf F, uitbreiding bedrijventerrein Roversheide. Wel baart het ons zorgen dat er in onze 

gemeente al geruime t ijd bedrijfspanden leeg staan. Wij missen in de voorliggende begrot ing 

maatregelen om deze problematiek aan te pakken en zouden daarom graag de mening hierin van 

het college horen. 

 

In paragraaf G, lokale heff ingen, zien w ij dat het college in 2015 en 2016 voornemens is de 

toeristenbelast ing gelijk te laten en een verhoging toe te passen in 2017. Alhoew el het CDA in 

het verleden gestemd heeft  voor een vast bedrag aan toeristenbelast ing, zijn w ij door 

voortschrijdend inzicht tot de conclusie gekomen dat het huidige stelsel, bij verdere indexering, 

onevenredig zw aar w eegt voor ondernemers met een laag overnachtingtarief in onze gemeente. 

Wij vragen het college het eerdere voorstel hierover opnieuw  in te brengen vóór 2017. 

 

Tenslotte vinden w e dat de aanleg van de recreat ieve f ietsroute Keulsew eg, die in programma 

5.3, w onen en leefomgeving, w ordt beschreven, in deze t ijden van bezuinigen ook heel anders en 

meer sober vormgegeven zou kunnen w orden. Bijvoorbeeld door enkel het plaatsen van borden en 

het kleuren van het f ietsgedeelte van het w egdek. Een kostenpost van € 630.000 voor 2  km 

f ietspad vinden w ij dan ook veel te hoog. Daarom w illen w ij dit  onderw erp kaderstellend 

bespreken. Hoe kijken de overige fract ies hier tegen aan? 

 

Zorg 

In 2015 komt er in het kader van de drie decentralisat ies veel op ons af. De effecten hiervan zijn 

door het college opgenomen in programma 2.1 t /m 2.3. Bij de vaststelling van de beleidsstukken 

rondom het sociaal domein van 6 oktober jongst leden, uit te de CDA fract ie uitdrukkelijk haar 

zorgen m.b.t . de kosten ervan vanaf 2015. Het doet ons dan ook deugd om in de voorliggende 

begrot ing posit ieve intent ies terug te lezen. Zoals meer eff iciency en bereidheid hiertoe te 

investeren. 

 

 



 
 

Besluitenlijst raadsvergadering  
Datum: 03-11-2014 en 06-11-2014 

 

 

 5 

Wat betreft  de risico’s. Een tw eetal citaten uit  de begrot ing: 

 

1. Door de nieuw e manier van w erken, en het dus ontbreken van ervaringscijfers, is er voor de 

decentralisat ie van AWBZ en jeugdzorg geen inschatt ing van risico’s gemaakt.  

 

2. M.b.t . de WMO HH lopen w e vanaf 2016 een risico omdat er nog geen informatie over het 

budget voor Beesel vanaf 2016 voorligt .  

 

Al met al verw acht men vanaf 2017 een mogelijk risico m.b.t . de reserve “ Open einde regelingen 

Sociaal Domein” . Hierin zijn echter niet de hiervoor genoemde risico’s meegenomen, terw ijl door 

de recente informatie, denk aan het object ief verdeelmodel en de situat ie omtrent de WAA, deze 

risico’s al beangst igend dichtbij komen.  

 

Op het gebied van de WMO stemt het ons tevreden dat de eerste effecten van eff iciency en 

aanpak zorgaanbieders al zichtbaar zijn. Ook de voorgestelde communicat iecampagne juichen w e 

toe, w aarbij w ij van mening zijn dat zorg op maat en de kw aliteit  van zorg niet ter discussie 

moeten staan. Wanneer deze uitgangspunten zullen zorgen voor een tekort op deze post dan 

staan w ij ervoor dat dit  gezocht moet w orden in een structurele oplossing binnen de komende 

begrot ingen. Het CDA is bereid om hierin haar verantw oordelijkheid te nemen.  

 

Op het gebied van de part icipat iew et hebben w ij als CDA vooral grote zorgen over onze deelname 

in de Gemeenschappelijke Regeling (GR) inzake de WAA. Zoals ons reeds duidelijk gemaakt is, 

zullen er de komende jaren oplopende tekorten te verw achten zijn vanuit  deze GR. Wij achten het 

van belang dat w e verder met onze GR partners in overleg moeten, om samen met de WAA hier 

structureel een oplossing voor te vinden. 

 

Wonen 

In het kader van ons speerpunt w onen, w il het CDA nogmaals het college feliciteren met de 

vaststelling van het bestemmingsplan Oppe Brik w elk in programma 3 ruimtelijke ordening 

benoemd w ordt. Dit  is een vooruitstrevend project dat veel kansen biedt voor onze gemeente. 

Denk aan duurzaamheid en groen. Wel w illen w e enkele krit ische kanttekeningen plaatsen. Zoals 

bekend is het college nog alt ijd in overleg met SOML over een eventuele onderw ijsbestemming 

van het industriële erfgoed. Wij hopen dat er op korte termijn duidelijkheid is of het college en 

SOML er samen uit  kunnen komen. Mocht het  zo zijn dat er niet gekozen w ordt om SOML te 

huisvesten in de oude gresw arenfabriek, dan w illen w ij het college w el meegeven dat het behoud 

van dit  industrieel erfgoed niet ten koste van alles moet gaan. Ook vinden w ij het verplaatsen van 

de schoorsteen, bij sloop van de fabriek, niet meer relevant en vragen het college daarom te 

w achten met verplaatsing, totdat er zekerheid is over de bestemming van de fabriek.   

 

Wat betreft  de speelvoorzieningen die verdw ijnen door de realisat ie van project Oppe Brik, vragen 

w e het college er w el voldoende bij st il te staan w aar deze voorzieningen herplaatst w orden. Een 

centrumlocat ie is, w at ons betreft , hierbij een must w aardoor dan tevens sociale controle geborgd 

is. 

 

 

Wat betreft  de leefbaarheid in onze dorpskernen, ziet het CDA de aanstaande sluit ing van de kerk 
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in Offenbeek met lede ogen aan. Deze zal in 2015 w aarschijnlijk aan de eredienst onttrokken 

w orden. Onze huidige generat ie burgers heeft  een grote rol gespeeld bij de realisat ie ervan. We 

realiseren ons dat de gemeente geen kerntaak in deze heeft , maar verw achten w el een 

verbindende rol. Door samen te w erken met alle betrokken part ijen kan een eventueel proces van 

herbestemming iets moois opleveren. In de uitw erking van mogelijke scenario’s is het behoud van 

de kerktoren, een herkenningspunt in de w ijde omtrek, ons als CDA ook iets w aard. Hierbij zijn 

creat iviteit  en f lexibiliteit  kernw oorden. 

 

In programma 4, toerisme en recreat ie, zien w ij dat voor 2015 w ederom  Olympia’s Tour in de 

begrot ing staat. In de f inanciële posit ie is hiervoor  € 40.000 onttrokken aan de 

investeringsreserve. Inzake Olympia' s Tour is jarenlang de suggest ie gew ekt dat de garantstelling 

slechts beperkt aangesproken zou w orden. Na herhaaldelijke navraag is hier duidelijkheid over. De 

verw achtte sponsoropbrengsten zijn schijnbaar niet gehaald, w aardoor de volledige garantstelling 

aangesproken is. De kosten voor de gemeente zijn zelfs gemiddeld € 20.000 hoger gew eest dan 

de garantstelling. De ontstane situat ie van een w ellicht aankomend faillissement bij de st icht ing 

geeft  ons de mogelijkheid om hiervoor in 2015 vanaf te stappen. Wat het CDA betreft  is 

sportst imulering en een bruisende markt zeker w aardevol. Echter, het ondersteunen van een 

topsportevenement slaan w e voorlopig eventjes over. Een bruisende markt is ons zeker iets 

w aard, maar zoek daartoe init iat ieven van onderop. Bijvoorbeeld de creat iviteit  van st icht ingen 

zoals Events4You. Hoe kijkt  het college hier tegenaan? 

 

Tenslotte zien w e een ontw ikkeling van het OZB tarief die in de huidige begrot ing erg 

schoksgew ijs verloopt. Het lijkt  erop dat w e nu voor zoet kiezen, terw ijl het zuur, namelijk 10% 

verhoging in 2018, er toch aankomt. Het CDA kiest liever voor de w eg van de geleidelijkheid en 

roept het college dan ook op om deze st ijging te middelen. Ons voorstel is om de komende 4 jaar 

een jaarlijkse verhoging van 6% door te voeren. Op deze w ijze kunnen w e dan eerder ant iciperen 

op de hiervoor genoemde risico' s, w elke w e niet moeten onderschatten.  Wanneer w e de 

genoemde OZB verhoging hanteren, creëren w e tot en met 2018 zelfs 2% extra ruimte. Deze 

kunnen w e gebruiken als extra voorziening voor onze kw etsbare inw oners, zodat niemand buiten 

de boot valt . Hoe kijken de overige fract ies hier tegen aan? 

 

De komende periode laat het CDA er geen gras over groeien. We realiseren ons dat het af en toe 

“ gew oon anders”  zal moeten, maar w e hebben er alle vertrouw en in dat w e dit  ook “ gew oon 

samen”  gaan doen!”   

 

Algemene beschouwingen Beeselse Lijst – dhr. Roelofs 

 

“ De voorliggende algemene beschouwingen zijn in meerdere opzichten bijzonder te noemen. In de 

eerste plaats zijn het de eerste algemene beschouwingen van de nieuwe raad, in de samenstelling 

zoals gevormd na de gemeenteraadsverkiezingen van 19 maart jl. Verkiezingen die een verschuiving in 

de politiek van onze gemeente hebben laten zien. De VVD is als partij verdwenen en wij zijn 

toegetreden tot de coalitie waarmee we voortbouwen aan de weg die door de VLP en het CDA de 

afgelopen jaren is ingeslagen. Onze gezamenlijke ambities zijn verwoord in het coalitieprogramma 

“Beesel samen maken we het verschil. Van gewoon anders naar gewoon samen”.  

 

In de tweede plaats zijn het de eerste algemene beschouwingen die geschreven worden in het licht van 
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een nieuwe begrotingsopzet en de meerjarenbegroting. Een wens van de raad is hiermee na jaren 

uiteindelijk tot stand gekomen. Ieder programma en iedere paragraaf heeft een eigen kadernota. In de 

kadernota staan de financiële randvoorwaarden aangegeven waarbinnen het beleidsprogramma moet 

blijven. De kadernota heeft een perspectief van vier jaar. Keuzes worden nu gemaakt op hoofdlijnen en 

omgezet naar een jaar(beleids)programma, Als een jaarprogramma is goedgekeurd staat het college 

aan de lat voor de uitvoering. Voor specifieke nader te bepalen beleidsthema’s zullen via een voorstel 

aan de raad de uitgangspunten worden vastgelegd. We sturen eerder, op hoofdlijnen en hebben 

daardoor nog beter grip op de inhoud van de begroting. Dat is een duidelijke vooruitgang te noemen. 

 

Algemeen 

Onze gemeente heeft de afgelopen jaren de invloed van de economische crisis kunnen ondervinden. 

De aangeboden begroting en meerjarenbegroting 2015-2018 zijn, ondanks onverwachte tegenvallende 

financiële vergoedingen van het Rijk voor taken, voortvloeiende uit het sociaal domein, wederom 

sluitend. Dit tot grote tevredenheid van de Beeselse Lijst fractie. De inzet zal moeten zijn om de 

daadwerkelijke resultaten van de komende jaren sluitend te houden. 

 

De begroting heeft een ambitieus niveau, daar waar het ontwikkelingen en nieuw beleid betreft en met 

name op het gebied van het sociaal domein. De Beeselse Lijst is hier tevreden over. Ambities brengen 

onze gemeente verder, juist in ambities zitten de uitdagingen en de vooruitgang. Het spreekt voor zich 

dat de fractie van de Beeselse Lijst deze ontwikkelingen en nieuw beleid op zijn inhoud zal blijven 

volgen en beoordelen. Ontwikkelingen en nieuw beleid moeten inpasbaar zijn en blijven binnen de 

huidige begroting. 

 

Kadernota Maatschappelijke leefruimte 

De kadernota “Maatschappelijke leefruimte” heeft als doelstelling het bouwen van een hechte 

gemeenschap waarin iedereen meedoet, waarin zorg voor kwetsbare mensen en groepen geborgd is 

en mensen iets betekenen voor elkaar. Initiatieven ontstaan van onderop en de gemeente richt zich op 

het samenbrengen van deze initiatieven. Deze kadernota zullen wij steunen. 

 

Ambitieus, maar zeer realistisch zijn ook de al jaren in voorbereiding zijnde decentralisaties. Per 1 

januari 2015 zullen de Jeugdzorg, de Participatiewet en de WMO volledig onder de verantwoordelijkheid 

van onze gemeente vallen. In samenwerking met gemeenten uit de regio is er door ons college hard 

gewerkt aan de implementatie van deze decentralisaties. Mede ingegeven door te hoge uitgaven ten 

opzichte van de rijksuitkeringen, zijn we er goed in geslaagd om deze taken efficiënter en goedkoper te 

doen door zelf de regie te pakken op de toegang tot de zorg en door de burgers bewust te maken van 

hun eigen verantwoordelijkheid. Dit proces is volledig opgepakt zoals vastgelegd in bovengenoemde 

kadernota. 

 

Met de inzet van het college en de ambtenaren zien wij de operationele uitvoering van de 

decentralisaties met vertrouwen tegemoet. De zorg dichter bij de mensen brengen die het nodig 

hebben, met behoud van kwaliteit, is en moet het uitgangspunt blijven en doet recht aan een van de 

Beeselse Lijst voornaamste verkiezingsbeloftes. Dit stemt ons positief. Hier liggen grote uitdagingen. 

Efficiëntie zal behaald moeten worden om de zorg kwalitatief hoogwaardig en betaalbaar te houden. 

  

 

We onderschrijven de strategie om financiële tegenvallers in 2016 op te vangen vanuit de reserve 
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“Open einde regelingen Sociaal Domein” volledig, aangezien de reserve groter is dan het ingeschatte 

risico. We moeten het komende jaar benutten om te onderzoeken hoe we budgettaire risico’s in dit 

kader kunnen gaan opvangen. Bij dit schakelen naar de toekomst gaan wij er van uit dat de raad bij de 

keuzevorming vroegtijdig betrokken zal worden. 

 

Zoals eerder gesteld krijgen we van het Rijk minder financiële middelen toegekend voor de uitvoering 

van onze 3-D taken dan waar rekening mee gehouden was. Dat het Rijk populair stelt:” het moet met 

veel minder geld” kunnen we snappen, maar dan wel via een zodanige verdeling dat wij als gemeente 

Beesel hier niet onevenredig zwaar door benadeeld worden. Wij dringen er op aan een krachtig signaal 

af te geven bij het Rijk en hiervoor krachten te bundelen via de VLG en de VNG.  

 

We hebben te maken met een terugtredende overheid en een samenleving die steeds meer zelfsturend 

is. Binnen onze gemeente zijn we op allerlei terreinen aan het verkennen hoe we hier uitvoering aan 

willen gaan geven. We krijgen hier aan de hand van allerlei theoretische bespiegelingen beetje bij 

beetje inzicht in. Belangrijk is dat we als overheid taken moeten durven loslaten. Los van allerlei 

processen die we nog moeten doorlopen en stappen die we nog moeten zetten is voor dat loslaten lef 

nodig. Laten we met elkaar een aantal randvoorwaarden vastleggen en dan afspreken dat we 

maatschappelijke initiatieven op deze manier zullen ondersteunen. Laten we starten met minder 

complexe initiatieven. Op basis van de hiermee te verkrijgen ervaringen kunnen we dan opschalen. We 

realiseren ons echter wel dat noodzakelijke bezuinigingen bijdragen zullen vragen van iedereen. Dus 

ook van die initiatieven waarvoor subsidies nodig zijn. De Beeselse Lijst roept iedereen op die subsidies 

van de gemeente ontvangt, creatief na te denken over oplossingen die hen verder kunnen helpen hun 

doelstellingen te realiseren zonder of met minder dan de altijd verkregen geldelijke bijdragen in de vorm 

van subsidies. 

 

Een mooi voorbeeld van participatie is toegepast bij het proces voor het voeren van de kerntaken-

discussie. Samen met onze burgers, belangenvertegenwoordigers van allerlei maatschappelijke en 

sociale instellingen en het bedrijfsleven heeft een verkenning plaatsgevonden over alle taken die de 

gemeente uitvoert. We hebben de resultaten inmiddels ontvangen en met elkaar afgesproken om taken 

die op korte termijn resultaat kunnen opleveren op te gaan pakken en over de overige taken later te 

beslissen. De uitbesteding van de uitvoering van de belastinginning per 1 januari aanstaande is het 

eerste succes. We pleiten ervoor om bij de komende discussie ten aanzien van de verdere uitwerking 

van de kerntakendiscussie als randvoorwaarde op te nemen hoe dit kan passen binnen de uitgangs-

punten van de burgerparticipatiegedachten. 

 

We hebben kunnen lezen dat de WAA haar beleidsdoelstelling om kostenneutraal te werken niet heeft 

gerealiseerd en dat onze kosten hiervoor naar verwachting de komende jaren nog zullen stijgen. We 

uiten hierover onze zorgen. In een overleg dat we hebben gehad met de directie van de WAA, is een 

opdracht verstrekt om op korte termijn enkele scenario’s aangeboden te krijgen hoe de WAA in (de 

nabije) toekomst kostenneutraal kan werken. Wij vragen hierbij voldoende aandacht te schenken aan 

de participatiewetdeelnemers. Vooralsnog wachten we op de resultaten van de aan te bieden 

scenario’s. 

 

Kadernota programma Ruimtelijke ontwikkeling 

Deze kadernota heeft als doelstelling om door planologische-  en stedenbouwkundige maatregelen een 

optimale en evenwichtige indeling, inrichting, benutting en instandhouding van het woon- werk- en 
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leefmilieu te realiseren. 

 

In de afgelopen raadsvergadering is het bestemmingsplan Oppe Brik evenals de grond- en 

opstalexploitatie hiervan vastgesteld. Dit opent de weg tot de realisatie van de ontwikkeling van een 

prachtige locatie waar op duurzame wijze sociale huurwoningen, koopwoningen, werk-wooneenheden 

en maatschappelijke voorzieningen, allen te midden van een groenvoorziening, worden gerealiseerd. 

Met deze planontwikkeling is perfect uitvoering gegeven aan de doelstellingen van de kadernota. De 

kernen Offenbeek en Reuver krijgen hiermee voor de komende decennia een flinke leefbaarheids-

boost. Wij constateren dat uw college een uiterste inspanning doet om de VMBO-school te integreren in 

het plangebied van Oppe Brik. De komst van deze school zien wij als een bijzonder toegevoegde 

waarde voor het plangebied. Wij onderschrijven wel de randvoorwaarde dat dit echter niet tegen iedere 

prijs kan en verwachten op korte termijn hierover een voorstel inzake ‘go’ of ‘no go’. 

 

Over de leefbaarheid van de kern Beesel maken we ons zorgen. Een relatief hoge vergrijzing met 

hierbij weinig vestigende jonge gezinnen begint langzamerhand merkbaar te worden. De basisschool 

kampt met sterk teruglopende leerlingaantallen, de verenigingen krijgen minder leden en de 

middenstand vecht om haar bestaansrecht. De kern Beesel is gebaat bij de komst van jonge gezinnen 

en het behoud van haar jeugdige inwoners. Aangezien voor deze doelgroepen bijna geen 

woningbouwaanbod is, vragen wij uw college hierop adequaat actie te ondernemen. Initiatieven die voor 

Oppe Brik ter hand genomen worden in de zin van woningbouw onder eigen gemeentelijke regie te 

realiseren, zouden een prachtige eerste start zijn om de leefbaarheid in de kern Beesel te behouden. 

 

De detailhandel staat mede door de crisis en de komst van het internetshoppen in zijn algemeenheid 

onder druk. Langdurige leegstand doet afbreuk aan de leefbaarheid van winkelgebieden en de directe 

omgeving. Wij vragen een bepaalde flexibiliteit te betrachten als er initiatieven komen die op grond van 

het ter plaatse geldende bestemmingsplan als niet toegestaan worden geacht. Een mooi voorbeeld van 

denken in kansen in plaats van denken in belemmeringen is de invulling van de tijdelijke vestiging van 

de Lidl op het industrieterrein. Wij vragen het college bij de actualisatie van de herziening van het 

bestemmingsplan Kernen en het bestemmingsplan Bedrijventerreinen ter voorkoming van verloedering 

van verlaten bedrijfs- c.q. winkelpanden hier invulling aan te geven. 

 

Kadernota toerisme en recreatie 

De doelstelling van deze kadernota is om onze gemeente te positioneren als “Groene tuin van Limburg, 

Bourgondisch genieten voor drie generaties”. Het laatste jaar heeft in het teken gestaan van de regio 

van de smaak. Samen met onze bestuurlijke regiopartners en regionale ondernemers is op doordachte 

wijze uitvoering gegeven om toeristen naar onze regio te trekken. Het verder uitrollen van deze formule 

is noodzaak om onze regio voor toeristen aantrekkelijk te laten zijn. Maatschappelijke initiatieven op dit 

vlak moeten zoveel mogelijk ondersteund en gefaciliteerd worden.  

 

We vragen ons af hoe het staat met de ontwikkelingen van het doortrekken van de recreatieve 

fietsverbinding Hovergelei tot aan de veerpont. Zeker omdat deze maand de veerboot tussen Kessel en 

Reuver wordt vervangen.  

Is de wens voor de realisatie van een fietspad langs de Keulseweg overigens nog actueel?  

 

Afgelopen maand is de kern Beesel uitgeroepen tot groenste dorp van Nederland. Aan allen die hier 

aan hebben bijgedragen nogmaals namens ons een grote blijk van waardering. Op welke wijze gaat het 
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college dit heugelijke feit vermarkten? 

 

Overige aandachtspunten 

De veiligheidsregio vervult een groot aantal taken voor onze gemeente. Hiermee zijn aanzienlijke 

kosten gemoeid. Wij vragen om de kosten beheersbaar te laten zijn door een sobere en doelmatige 

uitvoering van de veiligheidstaken. Hoe kunt u garanderen dat het waarborgen van de veiligheidstaken 

geschiedt tegen beheersbare kosten? 

 

Ondanks dat kringloopwinkel BisBis in een behoefte voorzag in zowel een breng- als haalfunctie van 

tweedehands spulletjes, is BisBis gestopt met haar activiteiten. Mede in het licht van de discussie die is 

gevoerd in het kader van de toekomst van de WAA-taken zien wij een kans om via bijvoorbeeld WSW-

instroom hier een nieuw particulier initiatief uit te laten voortvloeien. Kan het college hier fungeren als 

aanjager?  

 

De bibliotheek is onderhevig geweest aan een grondige herziening. Dit geldt voor zowel de organisatie 

als wel de discussie wat nu werkelijk tot de kerntaken van een bibliotheek moet behoren. Wat is op dit 

moment de stand van zaken en wat zijn de gevolgen voor onze bibliotheek? 

 

Aankomend jaar verloopt de zendmachtiging van RTV Beesel. Wij vragen u om op tijd duidelijkheid te 

verschaffen over de kaders die moeten gelden om in aanmerking te kunnen komen voor een 

zendmachtiging. Dit betreft kaders in zowel financieel als kwalitatief opzicht. Alle partijen moeten weten 

wat er van hun verlangd wordt en wat zij hiervoor krijgen. 

 

Slotwoord 

De Beeselse Lijst beschouwt de wijze waarop door fracties en het college constructief wordt 

samengewerkt, met behoud van de eigen identiteit en respect voor elkaars meningen, als bijzonder 

waardevol. 

 

De fractie van de Beeselse Lijst spreekt haar dank uit voor inspanningen die gedaan zijn voor de 

totstandkoming van deze programmabegroting en dankt het college bij voorbaat voor de beantwoording 

van de door ons gestelde vragen. 

 

Afsluitend stellen wij dat als we deze begroting vergelijken met de weersverwachting, dat we een 

veranderend weerbeeld zien met beduidend warmere zomers en koudere winters. Voorlopig is het 

vooruitzicht op veel wind met wellicht buien natte sneeuw. We zijn dit weerbeeld gewend en weten hoe 

hier mee om te gaan. 

 

Tot zover onze bijdrage over de eerste algemene beschouwingen op de programmabegroting 2015.”  

 

Algemene beschouwingen PvdA – dhr. Holman 

 

“ Het was een verademing een begroting te lezen van slechts 72 digitale pagina’s. Het resultaat van een 

gezamenlijke inspanning in de vorige raadsperiode. Een compliment is op zijn plaats dat er een duidelijk 

stuk ligt, dat zich beperkt tot hoofdlijnen. 

 

Wij gingen derhalve vol verwachting op zoek naar die hoofdlijnen. De eerste begroting van een nieuwe 
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verbrede coalitie, deed de PvdA, de partij die nu de hele voltallige oppositie mag vormen, hopen dat er 

iets van beleid, althans nieuw beleid, zou ontstaan. De hoofdlijn die wij echter uit de begroting halen is: 

Er is geen nieuw beleid. Er wordt voort geborduurd op de oude coalitiepunten, iets wat je eigenlijk ook 

wel kon verwachten op basis van het coalitieakkoord: Dat ging immers alleen maar over de vorm, “ we 

doen het samen” , en totaal niet over inhoud.  

 

Fantasieloos, oude wijn in oude zakken, dat zijn dan termen die bij je opkomen. Solide begroting, het 

sluit allemaal netjes, maar daar is dan ook alles mee gezegd. Zoals de rijdende rechter het zo mooi kan 

zeggen: dit is ons oordeel, daar moet U maar iets mee gaan doen! 

 

Wat betreft participatie van onze burgers blijft het ook wat magertjes, het echte loslaten zijn wij niet 

tegengekomen in de begroting. Wij zijn van plan een motie in te dienen over het beheer in de openbare 

ruimte die misschien een handvat geeft om daadwerkelijk te laten zien dat wij onze burgers in de 

gemeente willen laten participeren en beheren. 

 

Uitgangspunten en keuzes in de begroting 2015 

Aangezien er niet echt iets nieuws in de begroting staat zijn veel punten die de PvdA vorig jaar heeft 

meegegeven nog steeds even valide. Ik wil er een aantal opnieuw even uitlichten:  

 

Het Burgerbos 

Laten we eens terugkijken… Anderhalf jaar geleden nam de raad ons initiatiefvoorstel unaniem over om 

een burgerbos te realiseren. Een plaats voor onze burgers en ook bedrijven om een boom te planten 

als herinnering voor een bijzondere gebeurtenis, een plek om graag te komen, een plaats om te 

mijmeren… Wij zagen kans om dit kostenneutraal met behulp van compensatiegronden te doen. Er is 

nog niet veel van gebakken. Dit werd vorig jaar om deze tijd  door ons gesteld! Voortgang nul! Wil de 

portefeuillehouder nu wel een harde toezegging met een realisatietijdstip geven? 

 

Duurzaamheid 

Vorig jaar was ik nog een beetje enthousiast over de ontplooide initiatieven. In deze begroting zien we 

weinig terug. Ok, de kern Beesel heeft een groene prijs gekregen, maar hoe nu verder? Als we alleen 

maar bomen blijven kappen worden we vanzelf een “ kaalslag-gemeente”. Is het college bereid om ook 

daadwerkelijk in meer groen in onze gemeente te gaan investeren? 

 

Gerealiseerde punten 

Er zijn zaken, ook in deze begroting, die gelukkig gerealiseerd of verbeterd worden: de Heerstraat/-

Kesselseweg en de resultaten van de kerntakendiscussie zoals het loslaten van zelfstandige 

belastingheffing. Prima zaken, die voortkomen uit initiatieven van de PvdA.   

 

Verder willen wij  nog bij een aantal paragraaf- en programmapunten stilstaan: 

Financiële zaken 

Het doet ons deugd dat het structurele incidentele miljoen dat elk jaar over is een plaats heeft gevonden 

in de begroting. Althans, er wordt naar verwezen: ik lees dat omdat wij steeds zoveel overhouden “ het 

college het niet opportuun vindt om voorzieningen te verminderen en/of lastenverzwaringen door te 

voeren.” Dus wat doen we in deze begroting: wij verhogen de OZB wederom met 4%? Volledig in strijd 

met financiële marktontwikkeling waarbij zelfs deflatie in Nederland dreigt. Met deflatie worden 

producten goedkoper en niet duurder, toch? En wat doet het college: toch overgaan tot lastenver-
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zwaring. Argument: wij zijn goedkoper dan de ons omringende gemeentes. Wees daar nu gewoon trots 

op in plaats van meehollen met de meute. Beesel, gewoon anders toch? Nee hoor, beleidsmatig niets 

nieuws doen voor onze burgers, gewoon verschrikkelijk solide blijven, en dus de lasten omhoog. 

Wederom, een motie als tweemansoppositie hierover indienen is weinig zinvol en op voorhand 

gedoemd te mislukken, maar de PvdA roept de overige fracties gewoon op in het geweer te komen 

tegen de verhoging van de OZB en daarmee iets te laten zien aan onze burgers. CDA ,VLP en 

Beeselse lijst, laat eens zien dat Beesel gewoon echt anders is….  

 

Verder is het opvallend dat de risico’s van de decentralisaties niet hebben geleid tot afdekking in het 

benodigd weerstandsvermogen. De kreet “ we kunnen de risico’s van jeugdzorg en AWBZ niet 

inschatten, dus nemen we maar geen risico op, is wel erg mager. Verder is het opvallend dat het 

vooruitkijken naar risico’s zich beperkt tot 2015, daarna zien we wel verder lijkt het. Al met al hebben we 

een enorme slag gemaakt met betrekking tot het kwantificeren van risico’s maar is er nog een lange 

weg te gaan. Onze angst is dat Beesel te lichtvaardig omgaat met de risico’s van de decentralisaties.  

 

Een misschien kleiner, maar toch belangrijk punt gezien de discussies in de afgelopen raadsperiode is 

de bouw en overdracht van de nieuwe woonwagens (tegenwoordig heten dat chalets). De portefeuille-

houder beloofde plechtig dat het risico voor de gemeente geen 400.000 euro zou zijn, maar slechts 

50.000 euro. Woongoed 2000 zou alles overnemen, geen vuiltje aan de lucht dus en de rest van de 

raad (buiten de PvdA ) ging blind akkoord. De berichten zijn nu anders, is er opeens wel een groter 

risico, dat niet in de begroting is opgenomen? 

 

Ruimtelijke ordening 

Molenveld-Zuid, nu genoemd Oppe Brik, is begonnen als een goed plan voor de Gemeente Beesel. 

Eindelijk de oude lege fabrieken weg uit de dorpskern. Een klein deel daarvan wordt bewaard als 

aandenken aan het verleden. In de plaats van deze fabrieken worden o.a. nieuwe woningen gebouwd 

en er is plaats voor een school (Broekhin). Prima ideeën voor het hart van de gemeente.  

 

Op 6 oktober vergaderde de gemeenteraad over dit plan. De PvdA is als enige fractie kritisch op de 

plannen en diende vanwege de financiële risico’s een motie in om het plan niet door te laten gaan. Er is 

onderzoek gedaan naar het behoud van het deel van de fabriek dat bewaard zou blijven. Ook is er 

onderzoek gedaan naar deze plaats als locatie voor een school. Deze onderzoeken pakten niet goed 

uit. De rest van het plan is dan uiteindelijk vrijwel alleen maar woningbouw. De PvdA denkt dat met de 

huidige leegstand van woningen en de wetenschap dat de bevolking vergrijst, de verkoop van de 

woningen niet gemakkelijk zal gaan of zelfs slecht gaat lopen. In ieder geval zal dit leiden tot 

onverkoopbare oudere woningen!  

 

Verder stoort het de PvdA dat de besluitvorming rond alles wat met de benodigde grond voor dit plan te 

maken heeft geheim moet blijven. In principe kregen we alleen te horen dat de begroting “rond” is. Dat 

is toch mooi zou je zeggen. Er bestaat alleen een groot financieel risico als de verkoop van de 

woningen en bedrijfspanden niet zo gaat als men verwacht of hoopt.  

 

Wij denken dat de hoge verwachtingen van het hele plan moeten worden bijgesteld en dat de plannen 

opnieuw moeten worden bekeken in combinatie met de al genoemde leegstand in de gemeente.  

 

Wat betreft Broekhin kan er worden uitgebreid op de huidige plek (Parklaan).  
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Ook in de gemeentepolitiek worden keuzes gemaakt. Jammer dat er nu zoveel wordt ingezet op het 

plan Molenveld-Zuid.  

 

Verder plaatsen wij kanttekeningen bij de uitbreiding van het bedrijventerrein Roversheide. de PvdA 

vindt dat er eerst een goede afweging dient plaats te vinden ten opzichte van de benutting van de 

bestaande bedrijventerreinen, in onze gemeente maar ook in de regio. De vraag is of uitbreiding van 

bedrijventerreinen wel zo gewenst en noodzakelijk is in een toeristische plattelandsgemeente?  

 

Tot slot wat betreft RO: bij paragraaf F, Grondbeleid, wordt nog rekening gehouden met een autonome 

(groei van de) woningbehoefte van circa 50 woningen per jaar voor de gemeente (tot 2020). Dit is niet 

realistisch meer. Terecht wordt hiernaar een onderzoek ingesteld. Laat dit onderzoek voldoende breed 

van opzet zijn om ook, wanneer er onvoldoende autonome groei blijkt te zijn, te komen tot een echte 

visie op ruimtelijke (her)ordening.  

 

Kunstbeleid in de openbare ruimte 

Na het debacle met Eskacé staat de gemeente er nu alleen voor om kunst in de openbare ruimte vorm 

te geven, en iets aan cultuur te doen. Hoe gaat het college dit invullen, of gaat Beesel stilzwijgend mee 

met de Hollandse lijn om niets meer aan cultuur te doen?  

 

Tot slot een opmerking over de drie decentralisaties in het maatschappelijk domein. 

 

De PvdA onderschrijft de lijn om deze zaken voortvarend samen met de regio op te pakken. Zoals 

hiervoor al aangegeven zien wij wel meer financiële risico’s dan het college. Wij zullen de uitkomsten 

voor onze burgers nauwgezet volgen, met name voor onze minst draagkrachtige burgers.” 

 

Na een schorsing van 19:45 uur tot 20.00 uur geven de collegeleden hun antwoorden in eerste termijn: 

 

Reactie burgemeester Dassen 

 

“Het worden warmere zomers en koudere winters, een mooie beeldspraak van de zijde van de 

Beeselse Lijst. En met elkaar zijn we op deze weertypen voorbereid, we creëren een paraplu die ons 

voor de ergste zonnestralen beschermt en voor de ergste kou beschut, maar we zullen ze voelen, die 

zon en die kou, dat staat vast.  

 

Het college heeft u een sluitende begroting in een heel nieuw jasje voorgelegd. In deze tijden van barre 

weersomstandigheden al een kunst op zich en ik ben ook blij met de complimenten die daartoe zijn 

geuit. Ook de meerjarenbegroting is sluitend, maar we weten ook dat daar nog veel onzekerheden in 

zitten. Ik noem maar het nieuwe verdeelmodel van de WMO, waar de wethouder later nog op terug zal 

komen en waar op dit moment ook veel over te doen is. Ik noem maar de daadwerkelijke uitvoering van 

de drie decentralisaties. Wat gaat het brengen? We hebben geprobeerd risico’s zo goed mogelijk in 

kaart te brengen en zoals de PvdA al opmerkte hebben we daar best vooruitgang in geboekt de 

afgelopen jaren. Op het moment van het opstellen van de begroting waren de kaders van de jeugdzorg 

en de WMO vanuit Den Haag nog niet helder. We houden niet van schijnzekerheden en hebben 

daarom de risico’s niet gekwantificeerd in de begroting, maar wel benoemd. De PvdA uit de angst dat er 

lichtvaardig met risico’s wordt omgegaan. Het college deelt deze angst niet. Risico’s hebben onze 



 
 

Besluitenlijst raadsvergadering  
Datum: 03-11-2014 en 06-11-2014 

 

 

 14 

permanente aandacht, we komen er in de bestuursrapportages en in de jaarrekening steeds op terug. 

Zodra we meer weten, kwantificeren we. We kijken verder dan onze neus lang is. Wij kijken 

voortdurend, maar wel met de bril van betrouwbare sturingsinformatie. 

 

De begroting kent conform de verleden jaar unaniem vastgestelde lijn een OZB-verhoging van 4%. Het 

college is van mening dat we financieel van de burgers niet meer hoeven te vragen dan strikt 

noodzakelijk. In de afwegingen die naar deze begroting leidden, hebben we geconstateerd dat deze 

meeropbrengst van die 4% die dus al verleden jaar met elkaar unaniem is vastgesteld, noodzakelijk is 

om de ambities waar te maken, om de voorzieningen in stand te houden. Er is geen overschot van 

63.000 euro zoals de PvdA suggereert. Het college neemt nadrukkelijk afstand van het beeld dat we 

meer geld vragen en daar geen nieuw beleid tegenover stellen. Ik refereer aan de barre 

weersomstandigheden, elke cent is nodig om die paraplu op te kunnen slaan. Een paraplu die op 

nieuwe fietspaden gebruikt kan worden, die in energiezuinige woningen in de paraplubak staat, die een 

burger onbekommerd meeneemt op zijn wandeling door een veilige wijk, een paraplu ten slotte die 

houvast geeft als je kind zorg nodig heeft, je moeder ondersteuning en je echtgenoot tijdelijk even geen 

werk heeft. Het CDA kwalificeert de verhogingen van de OZB in de meerjarenbegroting als 

schoksgewijs. Het college is van mening dat een stijging van 9,50 euro, 7 euro, 8 euro en in 2018 

uiteindelijk 20,50 euro (voor een gemiddeld gezin) over de vierjarige looptijd van de begroting 

verantwoord is. Te meer daar voor 2015 ook niet meer gevraagd hoeft te worden dan noodzakelijk is en 

de stijging in 2018 uiteindelijk nog van zo veel factoren afhankelijk zal zijn. Uiteraard is het aan de 

overige fracties in de Raad om het voorstel van het CDA om tot een jaarlijkse verhoging van 6% te 

komen met elkaar te bediscussiëren.  

 

Ten aanzien van de meerjarenbegroting in financieel opzicht nog een laatste opmerking. Mochten de 

financiële plaatjes in 2016 en verder nog wijzigen, dan zal het college teruggrijpen op de resultaten uit 

de kerntakendiscussie. De opmerking van de BL om dan rekening te houden met onze uitgangspunten 

omtrent burgerparticipatie nemen we ons ter harte. Ik constateer dat de Beeselse Lijst wel nadrukkelijk 

aangeeft dat ontwikkelingen en nieuw beleid inpasbaar moeten zijn binnen de huidige begroting en dat 

juist andere partijen aangeven dat die kaders ter discussie kunnen staan. Wellicht goed om in tweede 

termijn tussen de fracties hierover nader met elkaar het gesprek aan te gaan.  

 

De begroting is sluitend en omvat initiatieven en ambities. De wethouders gaan daar dadelijk nader op 

in. Niet alle ambities zijn nieuw, maar daarom niet minder waardevol of vernieuwend.  

 

Zo werken we al langer aan sterkere participatie van onze burgers, tegelijk slaan we ook weer nieuwe 

wegen in. Dan is burgerparticipatie voor sommigen misschien geen nieuwe ambitie maar de vorm 

waarin we dit gieten is vernieuwend. Met elkaar willen we verkennen op welke terreinen de overheid 

met name aan zet is, het zogenaamde rode domein, op welke terreinen overheid en burgers de handen 

ineen slaan, het zogenaamde blauwe domein en op welke terreinen de burger zelf aan zet is. Dat 

noemen we het groene domein. Verschillende partijen moedigen ons daartoe aan, het is een traject van 

raad en college, niet voor niets hebben we er met elkaar ook een leerlijn aan gewijd. De Beeselse Lijst 

breekt een lans voor het loslaten van taken en geeft aan dat er lef voor nodig is. Samen met het CDA 

pleit de Beeselse Lijst voor kleinschalige initiatieven om van daaruit verder te leren. De VLP geeft aan 

dat niet alles te vangen is onder de noemer burgerparticipatie en vraagt naar grenzen en de rol voor het 

college.  

 



 
 

Besluitenlijst raadsvergadering  
Datum: 03-11-2014 en 06-11-2014 

 

 

 15 

Laat ik voorop stellen dat college en raad hierin een gezamenlijk traject gaan en leren door het gewoon 

te doen. Bij dat gewoon doen plukken we al de vruchten van eerdere initiatieven. Een participatietraject 

begint met de eerste, eenvoudige vraag: is het blauw of groen? Als het rood is, is er namelijk helemaal 

geen sprake van participatie. Doen we het samen met burgers of laten we het aan burgers over? Als we 

het aan burgers over laten is er geen sprake van coproductie maar van loslaten en vertrouwen geven. 

Vertrouwen aan een groep mensen die iets op wil pakken. Doen we het samen met de burgers, het 

blauwe domein, dan is er sprake van coproductie en worden een aantal vragen aan het begin gesteld: 

 

Welke groep burgers dient betrokken te worden bij het initiatief? Is de groep voldoende representatief? 

Een dergelijke vraag kan met de bewoners zelf ook besproken worden. 

 

Zijn er kaders die vooraf meegegeven worden? Denk aan kosten, veiligheidsaspecten. Heeft de Raad 

in het verleden hiertoe uitspraken gedaan? Zijn er randvoorwaarden geldig bij het nemen van besluiten? 

Denk aan welke meerderheid bepaalt. Binnen welk tijdstraject moet het project afgerond worden? 

Welke rol vervullen portefeuillehouders/college- en raadsleden? Hoe vindt rapportage over de 

voortgang aan de Raad plaats? Wanneer is het project succesvol? 

 

Op de vraag van de VLP welke rol specifiek voor het college is weggelegd geef ik aan dat het college 

verantwoordelijk is voor het beantwoorden van bovenstaande vragen. Hetgeen niet wil zeggen dat het 

college de antwoorden zelf bepaalt. Het college is verantwoordelijk voor het proces om deze vragen aan 

het begin van een traject beantwoord te krijgen. In dat proces vervullen alle partijen een rol, raad, 

college en burgers. Dat is de essentie van de nieuwe manier van werken tussen overheid en 

samenleving, we doen het met elkaar. Dat kan in Beesel! 

 

De VLP maakt zich zorgen over de vertaalslag tussen zeggen en doen. We stellen voor een toenemend 

beroep te doen op burgers, maar geven niet aan hoe we dat handen en voeten gaan geven. Het is een 

terechte constatering dat niet bij elke ambitie een kant-en-klaar plan van aanpak ligt. We formuleren 

ambities en gaan vervolgens aan de slag om die handen en voeten te geven. We willen dat samen met 

de raad doen, het is nieuw terrein. We zullen dit moeten leren door kleinschalige projecten. Er is geen 

vast format beschikbaar, uitvoering is afhankelijk van de context, dat maakt het spannend en energiek.  

 

Dat er geen vast format voor complexe vraagstukken is, toont ook de casus omtrent de kerk in 

Offenbeek aan. Het CDA vraagt het College een verbindende rol te spelen. Op zeer korte termijn zal er 

een gesprek met het kerkbestuur plaatsvinden. Op basis van dit gesprek zal duidelijk worden welke rol 

het college in deze casus kan vervullen.  

 

Tot slot vraagt de Beeselse Lijst om een waarborg van de uitvoering van de veiligheidstaken door de 

Veiligheidsregio tegen aanvaardbare kosten. Binnen de  Veiligheidsregio spelen momenteel diverse 

ontwikkelingen. Eentje betreft de harmonisatie van de diverse districts-brandweerbegrotingen. De 

brandweer is geregionaliseerd, verschillende districten zijn samengevoegd maar we hebben met elkaar 

de financiën nog niet tot 1 begroting weten te brengen. Daarbij zullen er gemeenten zijn die meer en 

gemeenten die minder moeten gaan bijdragen. Ook de harmonisatie van de GGD-begrotingen zal tot 

aanpassingen in de bijdragen leiden. Een uiterst complexe operatie waarbij de Veiligheidsregio 

nadrukkelijk het gesprek met de gemeenten zoekt. Het College hecht eraan u in dit kader alvast te 

signaleren dat de waarschijnlijkheid zeer hoog is dat Beesel een hogere bijdrage zal gaan leveren aan 

de Veiligheidsregio. Dat gezegd hebbende, zal het Algemeen Bestuur van de Veiligheidsregio naar de 
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toekomst toe het debat voeren welke taken we tegen welke kosten willen uitvoeren en in dat debat zal 

ik de oproep van de Beeselse Lijst zeker inbrengen. 

 

Tot slot, de lokale omroep. Tijdens de raadsvergadering van 15 december zult u een raadsvoorstel 

kunnen bespreken waarbij het Commissariaat van de Media u vraagt een uitspraak te doen welk PBO 

(Programma Bepalend Orgaan) u representatief vindt. Een zendmachtiging wordt daarop verleend. Op 

dit moment zijn er 2 omroepen die geïnteresseerd zijn in een zendmachtiging voor de gemeente 

Beesel. Die 2 omroepen zullen zich op 17 november aan u presenteren. Tijdens de raadsvergadering 

van 15 december kunt u dan zeggen welk PBO u representatief vindt. Er is op dat moment geen ruimte 

om invulling te geven aan andere kwalitatieve en financiële criteria. De omroepen hebben daartoe ook 

niets aangeleverd alleen hoe hun PBO er uit zal zien. Wel kiest het college ervoor om u tijdens deze 

vergadering een richtinggevende uitspraak ten aanzien van de financiën te laten doen. Ter 

voorbereiding daarop maakt u binnenkort kennis met de twee omroepen die aan gegeven hebben de 

zendmachtiging voor Beesel te willen verwerven. 

 

Tot zover in eerste termijn.” 

 

Reactie wethouder Smolenaars 

 

“Recreatie en Toerisme 

Met name de VLP mist ambitie bij dit onderwerp. Deze mening deelt het college niet. Het gegeven dat 

niet alle onderwerpen die momenteel in 2015 en volgende jaren onze aandacht hebben expliciet in de 

programmabegroting staan vermeld, wil niet zeggen dat er geen ambitie ligt binnen recreatie en 

toerisme. Vaak betreft het plannen waarbij geen investering van de gemeente is vereist. Maar meer de 

rol van de gemeente ligt in het leggen van verbindingen en faciliteren.  

 

Zoals we in de raadsvergadering van februari jongstleden hebben gemeld, zijn we onder andere over de 

reservering van € 100.000 in overleg gegaan met de R&T ondernemers. Tijdens dit overleg hebben we 

geconstateerd dat de ondernemers profilering van Beesel Drakedörp onderschrijven.  

 

 

Overigens kan ik u vooruitlopend op het raadsvoorstel, dat in de decembervergadering aan u wordt 

voorgelegd, mededelen, dat we voor het project Beesel Drakedörp een bijdrage van de provincie en 

Euregio kunnen verwachten van ca. € 450.000,--. Dat wil zeggen dat alle onderdelen van het plan 

gerealiseerd kunnen worden voor het Draaksteken in augustus 2016.  

 

Verder heeft de VLP enkele suggesties aangedragen. Dank daarvoor. Ten aanzien van deze 

suggesties  wel het volgende. Dit jaar hebben wij samen met de VVV Midden-Limburg een 

informatiezuil bij de grensovergang Witte Stein geplaatst. Op basis van de ervaringen met deze zuil 

bekijken wij of en waar verdere informatiezuilen in onze gemeente geplaatst worden. Het zal duidelijk 

zijn dat frequent gebruik van een dergelijk zuil consequenties kan hebben voor het bezoek aan de VVV 

winkel. Ook dit moet nadrukkelijk worden gemonitord.  

 

Wat betreft het fietspad langs de Maas wijzen wij erop dat wij een aantal jaren geleden de Vissersweg 

opgewaardeerd hebben. In onze optiek is er een goede fietsverbinding langs de Maas van noord naar 

zuid. Terzijde merken wij op dat wij, gelet op de aantasting van het buitengebied, bewust (blijven) 
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kiezen voor niet geasfalteerde wegen. Verder zijn wij in overleg met  de gemeente Venlo om te bezien 

of de fietsverbinding van Noord naar Zuid kan worden doorgetrokken tot in Belfeld.  

 

Ten aanzien van het project Schellekensbeek kan ik mededelen, dat het Waterschap Peel & Maasvallei 

onlangs heeft laten weten, dat de uitvoering in 2015 plaats vindt. Dat vergt geen investeringen van de 

gemeente. Prioriteiten  in 2015 naast de ‘reguliere’ en spontane onderwerpen, zijn realisatie en 

ontwikkelingen van Beesel Drakedörp, aanpak Leewen/ De Weerd en deelname aan de Europeese 

Entente Florale.  

 

Naar de BL toe. Een eerste sessie hoe we onze titel Groenste dorp van Nederland kunnen vermarkten 

heeft al plaatsgevonden. In overleg met VVV-Midden Limburg, Connect Limburg maar ook gemeente 

Weert (groenste regio van de wereld) werken we e.e.a. verder uit. Lommerbergen heeft de titel al mooi 

vermeld op hun website. 

 

Olympia’s Wielertoer (OT) (CDA). Vaak besproken thema bij algemene beschouwingen voorzitter. We 

hebben geen verplichtingen meer. De Stichting is failliet. Inmiddels zijn collega Jacobs en 

ondergetekende benaderd door de Stichting Wielerevenementen Groningen, gesteund door de KNWU, 

om een mogelijke doorstart te bespreken. Ook zijn er alternatieven voor de OT. 

 

De OT is geen doel op zich maar een perfect instrument om breedtesportactiviteiten te ontwikkelen, 

vrijwilligerswerk te promoten en om Beesel te promoten als wielergemeente. Veel verenigingen en 

ondernemers spinnen garen bij de OT. De Stichting Beesel Bruist geeft aan, dat elk jaar ca.  € 30.000,-- 

terugvloeit naar de verenigingskassen en omzet bij ondernemers. Als uw raad echter vindt, dat we 

hiermee moeten stoppen dan hoort het college dat graag. 

 

Oppe Brik  

Ik ben als portefeuillehouder blij met de positieve reacties van VLP, BL en CDA over de voortgang van 

Oppe Brik. Een uitdaging die in 2012 unaniem door uw raad is  aangegaan. Toen gebaseerd op een 

masterplan, dat tot nu toe in hoofdzaak nog steeds overeind staat.   

 

 

Op het moment loopt nog het onderzoek rondom de vestiging van het VMBO in het industrieel erfgoed. 

Zoals al eerder aan u toegezegd, zal het college met welke oplossing dan ook voor de invulling van het 

industrieel erfgoed, inclusief het verplaatsen van de schoorsteen, eerst bij uw raad komen.  

 

Het CDA vraagt aandacht voor de speelvoorzieningen die verdwijnen door de realisatie van Oppe Brik. 

Het is goed om op te merken, dat het alleen betreft het trapveldje, waarvoor wij een alternatieve locatie 

voor ogen hebben. In het toekomstige park zullen zeker speelvoorzieningen komen voor de kleintjes. 

Vooruitlopend hierop wordt ook nagedacht om tijdelijk hiervoor een ruimte in te richten in het huidge 

plan. 

 

De BL vraagt aandacht voor het kerkdorp Beesel en geeft aan, dat de aanpak van Oppe Brik wellicht 

een blauwdruk kan zijn voor het kerkdorp. Inmiddels loopt er al een onderzoek of dit mogelijk is en het 

college heeft de niet bebouwde kavels in het plan Solberg voor ogen als eerste project. Gesprekken 

met Woongoed2Duizend om deze over te nemen hebben al plaatsgevonden. 
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Woonwagens 

Ik weet niet op welke berichten de PvdA doelt? De overname door Woongoed2Duizend staat nog 

steeds op agenda. 

 

Groen diverse vragen 

In feite willen we allemaal hetzelfde – een groene gemeente met duurzaam groen - alleen de weg daar 

naar toe wordt niet altijd begrepen. Een les voor ons: we moeten meer en eerder communiceren, uitleg 

geven waarom. Duurzaam groen betekent vaak, dat je soms radicaal aan de slag moet om ‘bossen’ of 

groen om te vormen tot duurzaam groen bestaande uit inheemse beplanting met een hoge 

biodiversiteit. Met name het verwijderen van exoten – voorbeeld de Amerikaanse eik, die een invasieve 

boomsoort is die vroeger in grote getale is aangeplant en in het bos een dominerende rol opeist, geen 

concurrentie toelaat van andere boomsoorten – is belangrijk om tot duurzaam groen te komen  

 

Burgerbos (PvdA) 

Inderdaad, het is weer geruime tijd geleden, dat de raad uw initiatiefvoorstel voor een burgerbos heeft 

aangenomen. De opmerking “voortgang nul”  vind ik niet gepast. Ik heb onlangs toch nog met u, 

meneer Holman, gesproken over een mogelijke locatie. Met uw mail van 6 oktober heeft u gereageerd 

verheugd te zijn dat we een plek hebben gevonden. In het 1
e
 kwartaal van 2015 kunt u een voorstel 

verwachten, dan zal blijken of deze locatie past binnen het initiatiefvoorstel en of de raad positief besluit.  

 

Leegstand winkels en bedrijfspanden (BL en CDA) 

BL en CDA maken zich zorgen over de leegstand. Die zorgen worden door het college nadrukkelijk 

gedeeld. Dit is een thema, dat meer dan regelmatig op de agenda staat met de ondernemers en 

eigenaren. Er zijn al ideeën die we binnen korte termijn in overleg met de ondernemers nader 

uitwerken. Maar zowel in de winkelgebieden en bedrijfslocaties zijn we afhankelijk van de medewerking 

van de eigenaren. Overigens hebben we ook te maken met regionale afspraken over mogelijke 

alternatieven t.a.v. de detailhandel- en werklocaties.  

 

WAA (diverse fracties) 

Zoals u weet zijn we volop bezig om alle mogelijk scenario’s en strategieën door te rekenen en te 

beoordelen. Op initiatief van de VLP heeft de griffier de gemeenteraden van Bergen en Venlo benaderd 

met de vraag om samen hierin op te trekken. 

 

Besparing op begraafplaats (CDA) 

De besparing op het onderhoud en verhogen van de tarieven is een uitvloeisel van de kerntaken-

discussie. Kostendekkende tarieven. Hiervoor was een breed draagvlak. Er zijn twee manieren: 

besparen op kosten en/of tarieven verhogen. Het college heeft een keuze gemaakt voor  het deels 

besparen op onderhoud en het verhogen van de tarieven.” 

 

Reactie wethouder Jacobs 

 

“ Van gew oon anders naar gew oon samen is een opgave voor onze gemeenschap, maar zeker 

voor ons als gemeentebestuur, met raad en college ieder in zijn verantw oordelijkheid.  

 

Vandaag en donderdag betekent die verantw oordelijkheid dat w e een f inancieel kader vaststellen 

specif iek voor de jaarschijf  2015 en in het verlengde daarvan het meerjarenperspect ief tot en met 
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2018. Vergelijken w e die begrot ing in plaats van het w eerbericht eens met een taart , dan zien w e 

dat die taart  fors groter w ordt, maar dat w e daar ook behoorlijk veel meer van gaan eten. Er 

komen namelijk extra verantw oordelijkheden bij. En 2015 is het eerste jaar dat de gemeente 

daarvoor aan de lat staat, kortom de transit ie is dan een feit .  

 

En daarom dat de ambit ie voor ons als gemeentebestuur ook in de aanbiedingsbrief goed staat 

samengevat als; ‘voorop staat het behoud van voorzieningen en een goede invoering van de 

gedecentraliseerde taken’ . 

 

Het antw oord op de f inanciële opgaven, zal de komende jaren vragen dat w e voor de nieuw e 

gedecentraliseerde taken, maar ook voor onze bestaande voorzieningen en taken, anders durven 

kijken. Het lef hebben om te vernieuw en en in te spelen op init iat ieven van onderop. Dit  klinkt 

ook door in de bijdragen van de raad. 

 

Als portefeuillehouder zorg en w elzijn constateer ik dat gelukkig alle fract ies uitgebreid ingaan op 

de aandachtsvelden van de decentralisat ies. Er zijn f inanciële zorgen die ook w ij als college delen. 

Maar op zorggebied voor onze inw oners nemen w e onze verantw oordelijkheid. Voor 2015 

betekent dit  dat w e bestaande zorgaanspraken overeind houden. De raamcontracten hiervoor 

zullen morgen formeel voor onze regio ondertekend w orden en de volumeafspraken w orden op dit  

moment nader ingevuld met  deze zorgverleners. 

 

En hoew el w e op deze manier zeker w eten dat er zorg is voor w ie dat nodig heeft  in 2015, is er 

op basis van het oude indicat iedenken en recht -op aanspraken, een kostenplaat je dat w e niet 

structureel overeind kunnen houden. Om reële kennis op te doen over de risico’s op het gebied 

van Jeugdzorg en AWBZ-taken die onder de WMO gaan vallen zijn w e door de Haagse 

besluitvorming over gegevensoverdrachten vooral aangew ezen op onze eigen ervaringsgegevens. 

Onze organisat ie w ordt dan ook ingericht  op een goede monitoring, w aarbij w e samen met uw  

raad gaan kijken hoe en of w e aan w elke knoppen w e gaan draaien vanaf 2015. 

De opmerking van de PvdA over kw antif icering van deze risico’s zullen w e logischerw ijs dan ook 

dan pas echt goed op kunnen pakken. 

 

De VLP-fract ie benoemt de zorgen over belastbaarheid van mantelzorg en vrijw illigersw erk, en 

ook de overname van taken van de gemeente door burgers. Mantelzorgers ondersteunen blijf t  

absoluut speerpunt van ons zorgbeleid, maar mantelzorg zal nooit  w orden afgedw ongen. 

Overigens een mooie opsteker om te delen, de mantelzorg-bloemetjes act ie w ordt dit  jaar in 

f inanciële zin naast de gemeente voor 80% gedragen door de bedrijven I-Four-C en de 

Lommerbergen. Aandacht op de w erkvloer, mantelzorg bespreekbaar maken, w ordt zo steeds 

meer uitgerold in de gemeenschap.  

 

Bij de CDA-fract ie proef ik een bereidheid om bij forse tekorten eventueel ook structureel eigen 

middelen in te zetten, naast de insteek om op de eerste plaats te w erken vanuit  een persoonlijke 

benadering en een eff iciency slag w aar haalbaar.   

 

De Beeselse Lijst  constateert terecht een sluitende begrot ing op het sociaal domein. Maar daarbij 

plaats ik dus nogmaals de kanttekening dat dit  ook het gezamenlijke uitgangspunt van ons als 

college en raad is, maar de uitvoering ons meer kennis zal moeten geven. Terecht, zegt de 
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Beeselse Lijst  ook dat nieuw  beleid w ordt getoetst op het kader van de begrot ing én het kader 

van de inhoud.  

 

Samenvattend, gelukkig deelt  u raadsbreed dit  besef en deze w aarschuw ing van het college dat 

er reserves in het sociale domein beschikbaar dienen te zijn, zonder dat dit  als een blanco cheque 

moet w orden gezien.  

 

U kunt er van op aan dat dit  college, met de ambtelijke organisat ie, natuurlijk een lobby traject 

heeft  ingezet en zal voortzetten om de consequenties van het huidige voorliggende object ieve 

verdeelmodel te verzachten voor de gemeente Beesel.  De staatssecretaris heeft  mondeling de 

toezegging gedaan om de uitschieters in het model te gaan onderzoeken, en als opvatt ing mee 

gegeven dat hij dit  niet w enselijk vindt.  Tw eede Kamerleden zijn op de hoogte gebracht van de 

memo die uw  raad ook heeft  ontvangen en zullen dit  meenemen in hun vragen in het parlement.  

Collega nadeel gemeenten in Limburg, Schinnen, Onderbanken en Beesel informeren elkaar over 

act ies naar het Rijk en VNG. En ook op de agenda van het Ondersteuningsbureau Transit ies en bij 

de VNG is vandaag de posit ie van de gemeente Beesel aangekaart in een landelijke bijeenkomst.  

Kortom w ij proberen er van onze kant alles aan te doen om de juiste informatie en feiten boven 

tafel te krijgen voor de beleidsmakers in Den Haag. Anderzijds zullen w e ook als gemeente 

krit isch moeten kijken hoe w e onze taken en verantw oordelijkheden vorm blijven geven.  

Bijvoorbeeld: op een WMO-budget van bijna 5 miljoen gaat ruim 1 miljoen naar de funct ie 

huishoudelijke hulp. En hoew el deze vorm van hulp in iedere context een uniek verhaal heeft , is 

het bijvoorbeeld een van de items om bij een volgende begrot ing, of in een eerder stadium in de 

3D-w erkgroep van de raad, te bespreken.  

 

Mevrouw  de voorzit ter, ik kom tot een afsluit ing van mijn bijdrage in deze eerste termijn, w e doen 

het gew oon samen is de ambit ie voor ons college. Een ambit ie die w e ook uitdragen naar onze 

gemeenschap, w aarin w e gesteund door de gemeenteraad uiteindelijk dit  ook daar kunnen 

zeggen: ‘als je snel w ilt  gaan dan ga je alleen, maar w anneer je ver w ilt  komen, ga je samen op 

w eg’ . 

 

Dank voor uw  aandacht. 

 

Reactie wethouder Reijnders 

 

Bij deze w il ik graag ingaan op de vragen c.q. opmerkingen die vanuit  de algemene 

beschouw ingen in eerste termijn naar voren zijn gekomen voor w at betreft  de portefeuilles die 

onder mijn hoede vallen. De antw oorden zijn naar onderw erp gerangschikt  in w illekeurige 

volgorde. 

 

Als eerste de stand van zaken w at betreft  het doortrekken van de recreat ieve f ietsverbinding 

Hovergelei tot aan het veerpont  (vraag Beeselse lijst ).Dit  project zal in zijn geheel vertraging 

oplopen doordat er nog geen overeenstemming is bereikt over de voorw aarden voor overname 

van de daarvoor benodigde gronden met enkele eigenaren. Omdat de gronden benodigd voor de 

aanpassingen rondom de opstelling bij het veer reeds w el in ons bezit  zijn w ordt het project in 

tw ee delen opgeknipt. Als eerste w orden de uitvoering voor de aanpassingen rondom het veer op 

dit  moment uitgew erkt en daarnaast w ordt het proces dat w e moeten doorlopen om de nog niet 
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verw orven gronden alsnog tegen redelijke voorw aarden in ons bezit  te krijgen voorbereid en 

komen w e w at dit  laatste betreft  hier zo spoedig als mogelijk bij u als raad op terug.   

 

Zow el de Beeselse lijst  als het CDA informeren of maken opmerkingen over de aanleg van de 

recreat ieve f ietsroute Keulsew eg.  Hiervoor staat in het uitvoeringsplan van het GVVP nog een 

post van 630.000 euro opgenomen. Er is op dit  gebied een nieuw e ontw ikkeling nl. In 

samenspraak met onze buurgemeente Brüggen w ordt de mogelijkheid van het verplaatsen van de 

grensovergang bij de Witte Stein richt ing Sw almen onderzocht. Omdat dit  ongetw ijfeld  een grote 

impact zal hebben op o.a. verkeersstromen, acht het college het verstandig alleen 30.000 euro 

op te nemen als voorbereidings-krediet en voor 2016 een PM post  zoals ook voorgesteld w ordt in 

deze begrot ing. Op het moment dat er meer duidelijkheid is w ordt voorgesteld de kaderstellende 

discussie te voeren inclusief f inanciële randvoorw aarden (zie pagina 54). 

 

De vraag van het CDA over de herinricht ing Pastoor Vranckenlaan zou ik graag met een 

w edervraag beantw oorden. Heeft  deze vraag betrekking op het w el dan niet stellen van kaders 

door de raad of is hij anders bedoeld? 

 

De Beeselse lijst  w ijst  op mogelijke kansen bij nieuw e init iat ieven op het gebied van hergebruik in 

combinat ie met arbeidspart icipat ie. Het college onderzoekt op dit  moment de mogelijkheden voor 

een nieuw  kringloop bedrijf / w inkel . Dit  doet ze samen met een part iculiere part ij en de WAA. 

Hierbij w ordt de door de Beeselse lijst  genoemde combinat ie meegenomen. Zodra hier meer 

duidelijkheid over is zullen w e u uiteraard informeren.  

 

Een eerste aanzet tot een businessplan is bij het college neergelegd. Er is echter een aantal 

randvoorw aarden w aarvan onderzocht moet w orden of die ook mogelijk zijn.  

 

De Beeselse lijst  vraagt naar de stand van zaken w at betreft  de bibliotheek.  Op dit  moment 

bestaat de bibliotheek organisat ie nog uit  drie st icht ingen: een voor de backoff ice, een voor de 

gemeente Beesel en een voor de gemeente Peel en Maas. Als gevolg van een forse bezuiniging 

door de Provincie op de loonkosten subsidie van 210.086 in 2014 naar 70.000 in 2015 en 

uiteindelijk nul euro in 2016 en een vermindering van de plaatselijke subsidie met 10% in 2015 is 

duidelijk gew orden dat een reorganisat ie onvermijdelijk w as.  De direct ie heeft  dan ook een 

reorganisat ie plan opgesteld met als uitgangspunt 30% personeelskosten reduct ie. De 

meerjarenbegrot ing voor 2015 en 2016 laat voor de bibliotheek Reuver een resultaat zien van 

plus € 11.000 respect ievelijk - € 2800 euro voor het jaar daarna zien. Deze resultaten zijn 

exclusief eventuele incidentele afvloeiingskosten . 

 

Het college trekt in deze op met het college van Peel en Maas en overlegt met het bestuur van de 

bibliotheek. Daarnaast is er morgen een overleg met de gedeputeerde en de portefeuillehouders 

van beide gemeenten om de insteek van de provincie voor de toekomst te vernemen. Belangrijke 

uitgangspunten zijn hierbij:  

Behoud toekomst bestendig bibliotheekw ezen, geen ontslagvergoedingen door gemeenten of 

provincie, eerst gezond maken en dan eventueel fusie/samenw erking, nieuw e meerjarenbegrot ing 

van de bibliotheek is uitgangspunt.  We denken als colleges pro act ief mee over het borgen van de 

toekomst en bieden daar ondersteuning voor aan middels een heidag / doorlicht ing.  
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De VLP vraagt het college voor het zomerreces 2015 een nieuw  accommodatiebeleid aan de raad 

voor te leggen. Het college zou dit  graag in een breder verband nl. het project blijvend voorzien. 

Kort gezegd w elke funct ies, voorzieningen, op w elk niveau en w aar w illen w e naar de toekomst 

toe behouden en w ie heeft  daar w elke rol in. Gebouw en zijn hier een middel en geen doel op zich 

bij. Gezien het groot aantal belanghebbenden w aaronder natuurlijk ook verenigingen, het 

zorgvuldig proces w at hier voor nodig is, en de ervaringen van andere gemeenten die zo’n proces 

al doorlopen hebben, leert  dat een half  jaar voor dit  soort trajecten echt te kort  is en niet 

realist ische. Dit  alles met het doel om geen sub opt imalisat ie maar integrale oplossingen te 

realiseren. De st icht ing  sportbeheer heeft  ons overigens al en dan citeer ik let terlijk “ deze 

discussie op te starten en in een breder perspect ief te plaatsen” . Deze vraag gesteld.  We zijn 

bezig met de voorbereiding van een startnot it ie en project w aarin w e het proces graag al in het 

begin met de raad w illen delen om te kijken hoe w e dit  op kunnen zetten en binnen afzienbare 

termijn tot een brede visie blijvend voorzien kunnen komen.  

 

Als laatste maakt de PvdA  opmerkingen over kunst en cultuur en kunst in de openbare ruimte en 

stelt  hier een vraag over. Het college zou hierbij w illen opmerken dat het cultuurbeleid in zijn 

algemeenheid nooit  het exclusieve domein van een part ij is gew eest en ook nu niet is. Daarnaast 

is het verstandig onderscheid te maken in kunst en cultuur in zijn algemeenheid en kunst in de 

openbare ruimte en kunst in zijn algemeenheid. Deze laatste is een veel breder begrip   

 

Kunst in de openbare ruimte 

Op dit  moment beschikken w e nog steeds over de reserve kunst in openbare ruimte die gevoed 

w ordt door de 1% regeling. De hoogte van deze reserve is per 31 -12-2014 69.988,64 euro. Dit  

jaar w erden daar een gedenksteen ongeluk veer en het stat ieportret burgerzaal uit  bekost igd.  In 

het kader van steeds meer loslaten, eigen init iat ief van burgers en sturen via groen ziet het 

college dit  voor het jaar 2015 en mogelijk verder als een uitstekende leertuin.  Concreet er is 

budget, mensen kom met goede ideeën. Daarnaast voegen w ij een groot gedeelte van de subsidie 

die voorheen naar een part ij ging toe aan de subsidie pot sociale verrijking. Dit  met dezelfde 

achtergrondgedachte. Kortom w e zien 2015 als een jaar met mogelijkheden voor het faciliteren 

van meer en diverse init iat ieven en als opstap naar een herziening van kunst- en cultuurnota 

samen met alle relevante part ijen in 2016.  

 

Als laatste zou het college naar aanleiding van opmerkingen door de PvdA w illen opmerken dat 

het begrip duurzaam meer omvat dan bomen en groen - hoew el zeer belangrijk - en dat hier w el 

degelijk voortvarend aan gew erkt w ordt. Denk bijvoorbeeld aan de energiestrategie die samen 

met gemeente Venray is ontw ikkeld.  

 

Tot zover mijn antw oorden in eerste termijn.  

 

 

 

 

 

 

 

5. Schorsing 
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De voorzitter schorst de vergadering om 21.05 uur en attendeert de raadsfractie erop dat zij moties en 

amendementen naar aanleiding van de begroting tot uiterlijk donderdag 6 november, 16.00 uur bij de 

griffier kunnen indienen.  

 

 

Maandag 6 november 2014 

 

 

6. Heropening vergadering 

 

De voorzitter heropent de vergadering en heet alle aanwezigen welkom en geeft de raadsfracties de 

gelegenheid om hun reacties in tweede termijn uit te spreken. 

 

VLP – dhr. Heijnen 

 

“ De VLP heeft  met belangstelling kennis genomen van de Algemene Beschouw ingen van de 

overige part ijen en de antw oorden van het college op de gemaakte opmerkingen en gestelde 

vragen.  

 

Wij stellen de snelheid w aarmee w e alle informatie hebben gekregen op prijs en complimenteren 

de grif f ie hiermee.  

 

Tijdens de 1e termijn schetsten w ij een beeld van de totstandkoming van de begrot ing nieuw e 

st ijl, de achterliggende bedoelingen en gaven w ij aan zeer tevreden te zijn met w ederom een 

sluitende begrot ing. Ook gaven w ij aan krit isch te zijn op het ambit ieniveau.  Uit  de antw oorden 

van het college is ons gebleken dat daar w aar w ij geen of w einig ambit ie zagen, w el degelijk 

init iat ieven zijn ontplooid en of lopen. Het w erd ons duidelijk dat daar w aar vorige begrot ingen 

ons overspoelden met informatie de nieuw e structuur zorgt voor een gat in de 

informatievoorziening richt ing raad w aardoor de kans ontstaat dat er verkeerde conclusies w orden 

getrokken. In de bespreking van de begrot ing die volgende w eek gepland staat zullen w ij hier 

nadrukkelijk op terug komen. 

 

Reagerend op de antw oorden van het college van de door ons gestelde vragen en opmerk ingen in 

1e termijn constateren w ij het volgende: het door w ethouder Jacobs geschetste beeld in het 

kader van de decentralisat ies in het sociale domein kenden w ij in grote lijnen al. Voor de VLP is 

het niet acceptabel dat er al bij voorbaat vanuit  gegaan w ordt dat tekorten m.b.t . de 

decentralisat ies opgevangen zullen w orden uit  aanw ezige reserves. Wij verw achten een uiterste 

inspanning en proact ieve houding om de bezuinigingen binnen het aanw ezige budget te 

realiseren. Voor de extra bezuinigingen die door Den Haag zijn opgelegd betekent dit  dat w ij er 

vanuit  gaan dat de Gemeente Beesel landelijk en regionaal een vervelende gesprekspartner gaat 

w orden die zich nadrukkelijk prof ileert  in het kader van de lopende discussie m.b.t . de nadeel 

gemeenten. Zoals reeds eerder aangegeven w illen w ij hier graag een act ieve rol in spelen en 

reiken w ij u graag de helpende hand. Gelet op de impact van de decentralisat ies verzoeken w ij 
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het college ons in 2015 maandelijks schrif telijk te informeren over de voortgang in de diverse 

trajecten. 

 

Met betrekking tot het project “ Oppe Brik”  zijn w ij tevreden over de aanvullende informatie die de 

w ethouder verstrekt heeft  en de doorvertaling naar het inventariseren van de mogelijkheden om 

w oningbouw  op kavels in het plan Solberg op soortgelijke w ijze te realiseren. De VLP w acht de 

vorderingen met betrekking tot het onderzoek rondom de vest iging van het VMBO in het 

industrieel erfgoed met spanning af. Met betrekking tot het genoemde nieuw e 

w oningmarktonderzoek horen w ij graag van de w ethouder of Woongoed2Duizend hieraan 

deelneemt.   

 

Met betrekking tot onze opmerkingen over het ambit ieniveau binnen het speerpunt Toerisme 

verw ijs ik naar mijn inleiding m.b.t . de nieuw e begrot ingsopzet. De w ethouder schetst een beeld 

van de diverse init iat ieven die zelfstandig en/of in samenw erking met derden zijn of w orden 

ontplooid. Nieuw  w as ook voor ons de te verw achten bijdrage van € 450.000, --,  een provinciale 

projectsubsidie in het kader van Beesel Drakedörp, de uitvoering van het project Schellekensbeek 

door Waterschap Peel & Maasvallei alsmede de intent ie om mee te doen aan de Europese 

competit ie Entente Florale. Inmiddels hebben w e ook begrepen, dat volop gew erkt w ordt aan 

part iculieren init iat ieven. De init iat ieven in het kader van Olympia’s tour en zijn mogelijke opvolger 

kunnen onze goedkeuring w egdragen. Dit  is een vorm van promotie van breedtesport en een 

prof ilering van onze gemeente die ons w at mag kosten en w aarvan verenigingen en ondernemers 

de vruchten plukken. Het is f ijn te constateren dat er w el degelijk ambit ie aanw ezig is.  

Wij w illen de plaatselijke ondernemers nadrukkelijk oproepen om met aanvullende init iat ieven op 

toerist isch gebied te komen en gebruik te maken van de mogelijkheden die de aanw ezige reserve 

in dit  kader hun kan bieden.  

 

Met betrekking tot het accommodatiebeleid begrijpen w e de opmerking van de w ethouder dat 

realisat ie voor het zomerreces 2015 een hele klus zal zijn. Toch w illen w e vasthouden aan de 

genoemde termijn. In het verlengde w illen w ij nogmaals aangeven dat w ij ook het huidige 

subsidiebeleid w illen evalueren. Hierop zijn w ij in 1 e termijn niet ingegaan maar w ij vinden dit  een 

beleid dat binnen afzienbare t ijd onder de loep genomen moet w orden. Ook hiervoor ontvangen 

w ij graag een raadsvoorstel van u voor het zomerreces 2015. Subsidie is als aanvulling bedoeld 

op de exploitat iebegrot ing. De ontvangers van subsidie hebben in onze ogen een 

inspanningsverplicht ing richt ing de gemeenschap om creat ief te zijn en eerst zelf  te proberen hun 

exploitat ie rond te krijgen. De opmerkingen van de BL in dit  kader met betrekking tot subsidie 

onderschrijven w ij, w aarbij w ij w el denken dat het w oord “ geen”  een utopie zal blijken te zijn.  

 

De VLP pakt de uitdaging van de burgemeester in het kader van de burgerpart icipat ie graag op. 

We nemen graag deel aan dit  t raject. We constateren dat in het blauw e domein de kaders 

duidelijker gedefinieerd zijn dan in het groene domein. In het groene domein zijn naar onze mening 

aanjagers en startprojecten essentieel w aarbij de aanduw ers en faciliteerders de gemeente, de 

w oningbouw vereniging en de kernoverleggen zouden moeten zijn. Wij missen de concrete 

invulling en omarmen in deze de opmerkingen van het CDA en de Beeselse Lijst  inzake 

kleinschalige projecten.  

 

De VLP maakt zich zorgen over de ontw ikkelingen bij de WAA. De VLP heeft  t ijdens de 
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w erkvergadering voorgesteld om met afgevaardigden van de drie betrokken gemeenteraden 

hierover bij elkaar te komen. Wij zijn verheugd dat de Gemeenten Bergen en Venlo deze 

uitnodiging inmiddels hebben geaccepteerd. DE VLP vindt het voorstel van de Beeselse Lijst  

inzake de WAA m.b.t . de kringloopw inkel de moeite van het onderzoeken w aard.  

 

In 1e termijn hebben w ij niet gesproken over de volgende tw ee onderw erpen. Toch w illen w ij deze 

nog de revue laten passeren. 

 

De verlicht ing van de doorgaande w egen in onze gemeente is de laatste jaren aanzienlijk 

verbeterd. In de afgelopen raadsperiode heeft  de VLP nog het voorstel ingediend dat zorgde voor 

de verlicht ing van de Rijksw eg richt ing Sw almen. We zijn blij dat vanaf de Roermondse kant 

inmiddels ook de lantaarnpalen w orden geplaatst. We w illen de w ethouder oproepen om contact 

op te nemen met zijn collega uit  Venlo en het plaatsen van lantarenpalen langs de Rijksw eg 

richt ing Belfeld bespreekbaar te maken. Dit  in het kader van de sociale- en verkeersveiligheid van 

onder andere onze schoolgaande jeugd. 

 

Het afvaltoerisme is en blijf t  een punt van zorg voor de fract ie van de VLP. De VLP zal init iat ieven 

ontplooien in de aangrenzende w ijken. Met de uitkomsten hiervan zullen w ij terugkomen in de 

raad.  

 

Aanvullend w illen w ij nog kort  reageren op de algemene beschouw ingen van de andere fract ies.   

 

CDA 

Wij begrijpen het gevoel dat u bekruipt met betrekking tot het vervangen van de paadjes op de 

begraafplaatsen door gras. Wij vragen de w ethouder om hier nog een keer naar te kijken.  

Aangaande het borstelen van trottoirs, en zeker op de plaatsen w aar geen direct aanw onende zijn 

die gew ezen kunnen w orden op hun verantw oordelijkheid, kunnen w ij ons vinden in uw  

standpunt. Wij zouden graag in beeld gebracht zien w aar borstelen nog w el degelijk nodig is. 

Verder is, zover w ij w eten, de betreffende machine recent gekocht en achten w ij het verstandig 

deze minstens te gebruiken totdat ze afgeschreven is, en deze indien nodig, in de toekomst te 

vervangen. 

 

Reagerend op uw  vraag aan de overige fract ies om een react ie delen w ij u mede dat de VLP 

vertrouw en heeft  in het college met betrekking tot de herinricht ing van de Pastoor Vranckenlaan. 

We gaan er vanuit  dat de lessen die geleerd zijn in het traject Heerstraat/Kesselsew eg hierin 

meegenomen w orden. Met de herinricht ing van de Rembrandtstraat, het lopende traject in Beesel 

en de aanpassing van de Secretaris Moonenlaan en het bijbehorende speelveld heeft  het college 

laten zien dat ze w eet hoe zulke trajecten aangevlogen dienen te w orden.  

  

Met betrekking tot de f ietsverbinding Keulsew eg gaan w ij akkoord met het gevraagde 

voorbereidings-krediet. 

 

Aangaande uw  opmerkingen over Olympia’s tour hebben w ij al in onze eerste react ie een 

standpunt ingenomen. We w illen het CDA uitdagen om met mogelijke init iat ieven en/of 

alternat ieven te komen met een soortgelijk breed draagvlak en dezelfde opbrengst voor 

verenigingen, ondernemers en burgers. Ook daarvoor kan w ellicht de aanw ezige reserve gebruikt 
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w orden. 

 

Uw  opmerking betreffende een geleidelijke verhoging van de OZB met een vast percentage 

begrijpen w ij niet. Uit  onze berekeningen blijkt  dat onze burgers hierdoor met een hogere OZB 

geconfronteerd w orden dan de nu in de begrot ing voorliggende OZB verhoging.  

 

BL 

Op hoofdlijnen kunnen w e ons vinden in de Algemene beschouw ingen van de Beeselse Lijst . Wij 

w illen enkele onderw erpen er uit  lichten.  

 

De opmerkingen in het kader van de combinat ie WAA en kringloopw inkel onderschrijven w ij zoals 

eerder gememoreerd en achten w ij alleszins de moeite van het onderzoeken w aard.  

 

De beantw oording van de portefeuillehouder op de gestelde vragen inzake de aanbesteding van 

de zendmachtiging stemt ons niet tevreden. Het ontbreken van f inanciële kaders en informatie bij 

de vorige aanbesteding heeft  ons de afgelopen jaren opgebroken en voor aanzienlijke extra 

uitgaven gezorgd.  De VLP w enst geen richt inggevende uitspraak te doen ten aanzien van de 

f inanciën zonder te w eten w aar w e in f inanciële en kw alitat ieve zin aan toe zijn bij de nu bekende 

kandidaten. 

 

Wij delen uw  mening dat er construct ief  meegedacht dient te w orden over de t ijdelijke 

bestemming van leegstaande bedrijfsgebouw en en/of w inkels zoals nu bijvoorbeeld bij de Lidl in 

het voormalige Art iBind pand. Wellicht ten overvloede geven w ij het college mee dat het 

onw enselijk is bij een eventuele t ijdelijke herbestemming een precedent te scheppen. Wij hebben 

er het volste vertrouw en in dat hiermee rekening w ordt gehouden.  

 

Naar aanleiding van uw  vraag betreffende de Veiligheidsregio, gaf de portefeuillehouder aan dat 

w ij in dit  verband hoogstw aarschijnlijk geconfronteerd  zullen gaan w orden met een hogere 

bijdrage aan de Veiligheidsregio. Er is door de portefeuillehouder niet meer ingegaan op de tevens 

genoemde GGD. Vraag aan de portefeuillehouder; Kunnen w ij hier hetzelfde scenario verw achten? 

  

PvdA 

Bij de openingszinnen van uw  Algemene Beschouw ingen leek het er even op dat de PvdA er voor 

w as gaan zit ten om iets te maken van de komende periode. Echter, deze hoop w as snel 

vervlogen. De VLP heeft  al eerder aangegeven met betrekking tot de besluitvorming in het kader 

van het project “ Oppe Brik”  niets meer te begrijpen van uw  stemgedrag. Na de 1 e termijn van 

deze Algemene Beschouw ingen is dit  gevoel alleen maar versterkt. Hoe kunt u het verantw oorden 

dat u aangeeft  dat de voortgang inzake het burgerbos nul is terw ijl u op 6 oktober nog heeft  

gemaild met de w ethouder inzake dit  dossier. Ook met betrekking tot de chalets schetst u een 

beeld dat niet strookt met de informatie die de w ethouder ons geeft . Graag vernemen w ij van u 

w aar u uw  informatie vandaan haalt .  

 

Met betrekking tot duurzaamheid geeft  u aan hiervan w einig terug te zien in de begrot ing. 

Onbegrijpelijk. Uw  fract ie heeft  recent tegen de uitvoering gestemd van het plan “ Oppe Brik” . 

Met afstand het meest duurzame plan dat deze gemeente ooit  heeft  gelanceerd. Voorzit ter, het 

begint er steeds meer op te lijken dat de duurzaamheid bij de PvdA enkel vorm aanneemt als het 
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gaat om groen en bomen. 

 

Beste fract ie van de PvdA, na de verkiezingen kw am u in de opposit iebank. U krabbelde toen 

overeind, rechtte uw  rug en gaf aan de komende 4 jaren een luis in de pels van de coalit ie te 

w illen zijn. Een part ij die krit isch de besluitvorming zou volgen en daar w aar nodig verbeteringen 

en correct ies zou proberen aan te brengen. U sprak zelfs de hoop uit  om met de coalit iepart ijen 

om tafel te kunnen zit ten en w ellicht samen tot betere besluitvorming te komen. We betreuren 

het dat er w einig terecht komt van deze goede voornemens en kunnen op dit  moment alleen 

constateren dat construct ieve discussies vooraf of  t ijdens de raadsvergaderingen bijna onmogelijk 

zijn. Cynisme voert in onze ogen de boven-toon. Wij vinden dit  jammer en dit  geeft  w einig hoop 

om in de toekomst toch goed samen te gaan w erken. Wij dagen u uit , om hierop te reageren. ”    

 

CDA – dhr. Cremers 

 

“ Afgelopen maandag hebben w e in 1 e termijn kennis kunnen nemen van de algemene 

beschouw ing van alle part ijen en de react ie van het college hierop. Er w aren veel posit ieve 

opmerkingen over  de begrot ing nieuw e st ijl, maar natuurlijk ook de nodige krit iekpunten. 

 

Als eerste w il  de CDA fract ie reageren op de vraag van w ethouder Reijnders met betrekking tot 

de herinricht ing van de Past. Vranckenlaan. Wij gaven in 1e termijn aan, dat w ij als raad vanaf het 

begin bij de herinricht ing betrokken w illen zijn. Het is aan het college om te bepalen of dit  in een 

kaderstellende rol is, of dat w e deze herinricht ing als part icipat ie traject inzetten. Waarbij de raad 

t ijdens de voortgang nauw  betrokken blijf t . Wij zijn benieuw d hoe de overige fract ies hier 

tegenaan kijken. 

 

Verder gaf w ethouder Reijnders in een react ie op de VLP aan dat de visie Blijvend Voorzien, door 

de vele partners die hierbij betrokken zijn, niet vóór het zomerreces van 2015 gereed kan zijn. Wij 

steunen het feit  dat de w ethouder de t ijd w il nemen om met alle betrokkenen op een grondige 

w ijze aan tafel te gaan, om zodoende een solide visie Blijvend Voorzien te kunnen presenteren. 

Kw aliteit  gaat voor snelheid. Wel zijn w ij van mening dat onderdelen van deze visie, zoals de 

effecten van de w et Markt en Overheid al eerder helder moeten zijn. Om zo eventuele risico’s zo 

vroeg mogelijk in beeld te hebben. Wij vragen daarom ook aan de w ethouder of hier al onderzoek 

naar gedaan is en w at hiervan de uitkomsten zijn.  

 

We vinden het jammer, dat de VLP ambit ie mist in de voorliggende begrot ing, en dan vooral op 

het gebied van recreat ie en toerisme.  De CDA fract ie is van mening dat er voldoende ambit ie is 

opgenomen in deze begrot ing. Namelijk het op een goede manier implementeren en uitvoeren van 

de 3 decentralisat ies en de start  van de uitvoering van project “ Oppe Brik” . Dit  zijn w at ons 

betreft  zeer ambit ieuze projecten. Waarbij met name de “ aardverschuivingen”  in het sociale 

domein de nodige aandacht vragen. Wat ons betreft  ambit ie nummer 1. Wat betreft  recreat ie en 

toerisme zijn er voldoende init iat ieven die de afgelopen jaren zijn ontplooid en ook voor 2015 

w eer op de agenda staan. Een ervan, Olympia’s Tour, hoeft  zoals men in 1 e termijn al heeft  

kunnen horen w at ons betreft  geen doorgang te vinden. Vandaar dat  w ij hiertoe dan ook de motie 

‘Bruisende markten’  indienen w elke w ellicht al voldoet aan de uitdaging die de VLP in haar 

tw eede termijn formuleert. Het CDA dient de motie ‘Bruisende markten’  in  (bijlage 1). 
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Richt ing de Beeselse Lijst  w illen w ij als eerste opmerken, dat het ons deugd doet, dat w e vele 

raakvlakken met onze eigen algemene beschouw ing hebben gehoord. Met betrekking tot het 

tekort aan w oningaanbod voor jongeren in Beesel w aarvan u melding doet, kunnen w ij dit  

onderschrijven. Wel w illen w ij dit  plan graag breder trekken naar de gehele gemeente, om er op 

die w ijze voor te zorgen dat alle jongeren die opgroeien in de gemeente Beesel hier hun eigen 

w oning kunnen vinden. 

 

Een veel terugkerend thema maandag w as part icipat ie en groen. Het CDA heeft  hier de 

begraafplaatsen uitgelicht. Onze vraag aan het college of de besparing van € 15.000 opw eegt 

tegen het veel minder toegankelijk maken van de begraafplaatsen voor ouderen en minder 

validen, w erd voor ons onbevredigend beantw oord. Een taakstelling voor t ariefverhoging en 

vermindering van onderhoud, vinden w ij te kort  door de bocht. We missen hier de visie naar de 

toekomst. Vandaar dat ook in de raadsvergadering van oktober door onze fract ie nogmaals 

gevraagd is naar een startnot it ie inzake de begraafplaat sen. Ook denken w ij dat de besparing op 

onderhoud op een andere w ijze behaald kan w orden.  Hiertoe dienen w e dan ook een amendement 

“ Onderhoud kapitaalgoederen”  in. Het CDA dient het amendement ‘Onderhoud kapitaalgoederen’  

in (bijlage 2). 

 

De ontw ikkeling van de part icipat ie w erd door de voorzit ter, w at betreft  het blauw e domein 

maandag al goed handen en voeten gegeven. Wat w ij hierin misten w as de ontw ikkeling van het 

groene domein. Door de voorzit ter w erd hierover enkel gezegd dat  dit  een leerproces is, w at w e 

samen aan moeten gaan. Wij denken dat w e meer moeten doen om de burger ook het gevoel te 

geven dat hij zelf  aan de slag mag. Hiervoor is in het land al een heel mooi init iat ief  ontw ikkeld. 

Namelijk;  “ the Right to challenge” . Dit  houdt in dat een groep burgers, w anneer zij van mening 

zijn dat zij een voorziening beter en goedkoper kunnen regelen, het recht hebben om deze 

voorziening, onder voorw aarden, over te nemen. Wij zijn van mening dat dit  init iat ief  ook goed 

toegepast kan w orden in onze gemeente. Daartoe dienen w e onze motie “ Part icipat ie”  in.  Het 

CDA dient de motie ‘Part icipat ie’  in (bijlage 3).  

 

Als laatste w illen w e reageren op de bijdrage van de PvdA. De PvdA is van mening, dat in de 

voorliggende begrot ing veel risico’s van de 3 decentralisat ies niet w orden gedekt in het 

w eerstandsvermogen. Wij delen deze mening. Vooral gezien de laatste ontw ikkelingen op dit  

gebied. Wij vinden het w el opvallend dat de PvdA hierbij ook vindt dat de lasten onnodig 

verzw aard w orden. Deze tw ee uitspraken zijn niet met elkaar verenigbaar. Vandaar dat w ij in 

onze bijdrage het college ook  hebben opgeroepen om de OZB verhoging te middelen tot en met 

2018. Dit  geeft  ons extra ruimte om te ant iciperen op de risico’s in de zorg die w e niet moeten 

onderschatten. Ook is de verhoging van de OZB een sociale maatregel. Namelijk, burgers met een 

w oning w elke een hogere WOZ w aarde heeft  w orden zw aarder belast dan de burgers met een 

w oning w aarvan de WOZ w aarde beduidend lager is. Tevens zullen de gelden terugvloeien naar 

de minder daadkracht ige burgers in onze gemeente. Hiertoe dienen w e een amendement “ Lokale 

Heff ingen”  in. Het CDA dient het amendement ‘Lokale heff ingen’  in (bijlage 4).  

 

Beste college en collega raadsleden, 

Samen op w eg gaan, kansen grijpen, problemen die w e onderw eg tegenkomen gezamenlijk 

aanpakken en oplossen. Dat vindt het CDA belangrijk. Dat zijn w ij aan onze burgers verschuldigd.  

Dat zal af en toe t ijd vragen. Gras gaat niet harder groeien als je eraan trekt. Datzelfde gras zul je 
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af en toe w ater moeten geven of bijt ijds moeten maaien.  Zodat je over een paar jaar nog steeds 

een mooi, groen gazon hebt.”   

 

BL – dhr. Roelofs 

 

“In de eerste termijn hebben we van alle fracties kennis kunnen nemen van hun beschouwingen op de 

begroting 2015 en de reactie van het college hierop.  

 

In grote lijn constateren we bij de coalitiefracties voor veel zaken dezelfde aandacht en worden 

specifieke fractie wensen geaccentueerd. Als Beeselse Lijst hebben we kennisgenomen van de 

reacties van de portefeuillehouders. De reacties stemden ons tevreden. Over enkele reacties alsmede 

over de door de afzonderlijke fracties ingebrachte zaken brengen we het volgende in. 

 

Allereerst een korte reactie op de eerste beschouwing van de PvdA. De PvdA maakt geen deel uit van 

de coalitie. Van een oppositiepartij wordt een kritische opstelling verwacht, maar de wijze waarop 

oppositie gevoerd wordt straalt naar onze mening weinig constructiviteit uit. Het is meer als Calimero: ik 

ben klein en zij zijn groot. De PvdA weet als geen ander dat de overgang van de 3-D-taken nu de 

aandachtspunten zijn waarop de beleidspijlen gericht zijn.  

Toegepast uitgangspunt: zelfredzaamheid, tenzij. Dat wil zeggen dat er niemand letterlijk in de kou zal 

komen te staan en een sociaal vangnet is gecreëerd. Dit zijn toch evenzeer de PvdA uitgangspunten, of 

hebben we ons vergist toen we het PvdA verkiezingsprogramma doornamen? De huidige 

coalitiepartners hebben elk afzonderlijk dit thema in hun verkiezingsprogramma opgenomen en geven 

hier nu nadrukkelijk invulling aan. Kortom we maken wel waar, waar we voor staan. 

 

Als de PvdA-fractie vindt dat er dan toch te veel is voort geborduurd op oud beleid, waarom komt de 

fractie dan niet zelf met nieuw beleid. Ik ben er van overtuigd dat als nieuwe voorstellen goed zijn 

beargumenteerd, voldoende gemotiveerd en financieel verantwoord zijn, de coalitiefracties dergelijke 

voorstellen nooit bij voorbaat als kansloos wegstemmen. De Beeselse Lijst is van oordeel dat de PvdA 

door deze opstelling zichzelf te kort doet. Uw oproep om de OZB niet te verhogen met 4% om hiermee 

naar onze burgers een signaal uit te laten gaan, vinden we populistisch. We zijn als gemeente Beesel 

nog in de gelukkige omstandigheid dat we niet met allerlei drastische maatregelingen hoeven te komen 

om onze begroting sluitend te krijgen, maar moeten wel kritisch zijn waar het geld aan uitgegeven 

wordt. Misschien gaat er nu wel veel geld naar dat sociale vangnet juist daar waar de PvdA van vindt 

dat geld daaraan goed besteed is. Overigens al vooruitlopend op de vraagstelling hieromtrent van het 

CDA over het aangeven van ieders fractiestandpunt, vinden wij dat wij ons volledig kunnen vinden in het 

antwoord van de portefeuillehouder financiën, mevrouw Dassen, aangezien nog in het geheel niet 

vaststaat dat in 2018 de geprognotiseerde stijging van de OZB, die immers afhankelijk is van veel 

factoren, dan nog steeds valide is. Graag leggen we, indien gewenst, hierover in een debat onze 

beweegredenen uit. 

 

De coalitiepartners zien, mede vanuit de resultaten van de bestuurskrachtmonitor, het belang in van 

(regionale)samenwerking. De VLP benadrukt dat wat lokaal kan, lokaal moet gebeuren en wat 

regionaal moet, moet regionaal gebeuren. Dit uitgangspunt onderschrijven wij volledig. Het CDA pleit 

om de regionale samenwerking op diverse vlakken verder te stimuleren. Door middel van efficiency 

kunnen zo kosten verder worden teruggedrongen. De Beeselse Lijst vindt dit ook en stelt dat hierdoor 
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niet alleen kosten worden teruggedrongen maar tevens voor dezelfde investering meer gekregen kan 

worden. 

 

Alle coalitiepartners geven aan zorgen te hebben over de leefbaarheid in de afzonderlijke kernen. 

Vanuit de VLP is onder andere aandacht gevraagd voor een vernieuwing van het accommodatiebeleid 

en deze voor het zomerreces 2015 aan de raad voor te leggen. We ondersteunen de oproep van de 

VLP voor een vernieuwing. Gelet op het antwoord van wethouder Reijnders om de vernieuwing in 

breder verband op te pakken aan de hand van het project blijvend voorzien, snappen we dat hierdoor 

de gestelde termijn te krap is. We zien een beknopt plan van aanpak met hierin opgenomen een tijdslijn 

graag dit jaar in een raadsinformatiebrief tegemoet. 

 

De Beeselse Lijst proeft uit de opmerkingen van de overige coalitiepartners dat de leefbaarheid in het 

kerkdorp Beesel onder druk komt te staan. We spreken onze uitdrukkelijke waardering uit voor de 

aanpak van wethouder Smolenaars hoe hij samen met de Stichting Beesel en haar toekomst en de 

R&T ondernemers de profilering Beesel Drakedörp oppakt. Lof voor de inspanningen waardoor een 

aanzienlijke financiële bijdrage van de Provincie uit het Euregiofonds verwacht kan worden. Wethouder 

Smolenaars heeft aangegeven dat er een onderzoek loopt, of een woningbouwaanpak zoals 

voorgesteld bij Oppe Brik, mogelijk is in het plan Solberg. Deze ontwikkeling is van groot belang voor 

het kerkdorp Beesel.  

De Beeselse Lijst twijfelt niet aan de toezeggingen van de wethouder, maar zou de toezegging graag 

verzilverd willen zien in een concrete opdracht aan het college. Hiervoor dienen we een amendement in 

(bijlage 5). 

 

Alle fracties maken zich zorgen over de ontwikkelingen van de WAA. Wij steunen van harte het initiatief 

van de VLP om een afvaardiging van onze raad alle mogelijke scenario’s en strategieën door te 

spreken met de raden van de gemeente Bergen en Venlo. In het verlengde hiervan spreekt de CDA-

fractie dezelfde intentie uit. 

 

Mevrouw Dassen vraagt om een standpunt voor financiering van nieuw beleid: blijf hiervoor binnen de 

begroting of niet? Wat ons betreft stellen wij dat nieuw beleid gefinancierd moet worden binnen de 

begroting. We hebben op dit moment onze voorzieningen op orde en kunnen nog steeds zorgen voor 

een sociaal vangnet voor diegene die buiten de boot dreigen te vallen. We vragen hiervoor van onze 

burgers geen onevenredige bijdrage. Om  nieuw beleid te kunnen bekostigen waarvoor binnen de 

begroting nog geen financiële dekking is, kan inhouden dat wellicht bepaalde taken of voorzieningen 

zullen vervallen. Zonder te weten wat de consequenties hiervan zijn vinden wij het volgen van zo’n 

koers onverstandig. 

 

Wethouder Jacobs deelt volledig naar onze tevredenheid mede dat uit een overleg met de 

Staatssecretaris is vastgesteld dat negatieve uitschieters in het verdeelmodel zullen worden onderzocht 

aangezien dit feitelijk niet wenselijk is. We wachten de resultaten van dit onderzoek met meer dan 

belangstelling af.  

 

Om het participatieproces te laten slagen doen alle fracties suggesties. De inbedding van dit proces zal 

ongetwijfeld nog met het nemen van de nodige hobbels plaatsvinden, maar we zijn begonnen . En we 

weten: zelfs de verste reis begint met een eerste stap. Het CDA geeft, net als ons, aan dat wil het 

participatie proces een  kans van slagen hebben, je als overheid moet durven loslaten. Populair gezegd, 
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bemoei je er als overheid nu eens niet mee. Om handen en voeten aan het participatieproces te geven 

staan we voor veel uitdagingen waar zowel de raad, het college en onze burgers samen aan de lat 

staan. De VLP vraagt hierbij om grenzen aan te geven en welke rol het college hierbij aangeeft. Dat lijkt 

ons een logische gedachten gang.  

 

In het kader van het alvast oppakken van de eerste aanbevelingen vanuit de Kerntakendiscussie doet 

het college een voorstel om op de begraafplaats op het onderhoud met € 15.000,= te bezuinigen. 

Concreet wordt hiermee bedoeld het vervangen van de paadjes door gras. De argumenten van het 

CDA dat hiermee de toegankelijkheid van de begraafplaats voor vooral ouderen en minder valide 

burgers niet ten goede komt, onderschrijven wij. Kan de gestelde bezuiniging op de begraafplaats niet 

op een andere wijze tot stand komen? We denken hierbij in bijvoorbeeld aan kostendekkende tarieven 

te gaan hanteren. Graag hierop een suggestie van het college. 

 

We danken iedereen die zich, gevoed door hun maatschappelijke betrokkenheid, het afgelopen jaar 

ingezet heeft voor onze partij.  

 

Samengevat komen we met de voorgelegde begroting niet van de regen in de drup. De paraplu die het 

college ons aanreikt biedt hiervoor voldoende bescherming. Wel zullen we op ons gewicht moeten gaan 

letten omdat de taart steeds groter wordt en we daar behoorlijk meer van moeten gaan eten. Maar goed 

dat de Venloop weer voor de deur staat.” 

 

PvdA – dhr. Holman 

 

In eerste termijn hebben wij aangegeven dat wij iets misten in de begroting. Iets van nieuw beleid. Het 

doet ons zeer veel deugd dat zelfs de grootste coalitiepartij constateerde dat de begroting ambitie mist. 

Wij zijn het niet altijd eens met de VLP, maar in deze onderschrijven wij de stellingname van de VLP 

volledig! Inderdaad, geen nieuw beleid en dus een ambitie loze begroting. De mondelinge toelichting 

van het college die het VLP in tweede termijn prijst, staat jammer genoeg niet in de begroting. Wij zullen 

om te beginnen ingaan op een aantal punten en vragen van de coalitiepartijen uit de eerste termijn. 

 

VLP 

Wij onderschrijven de oproep van de VLP voor het beter profileren van Beesel als toeristische 

gemeente. Meer ambitie hier is zeker op zijn plaats, en van onze kant mag dat door goed te investeren 

in Beesel als groene gemeente. Een oproep aan het college, om echt iets te gaan doen. De VLP roept 

op om in het sociale domein vooral “lokaal te doen wat lokaal kan en regionaal wat regionaal moet. 

Samenwerken, alleen als het moet vindt de PvdA iets te mager. Proactief zoeken naar synergie 

voordelen in de regio heeft meer onze voorkeur, maar we snappen het uitgangspunt van de VLP 

volledig. De angst die het VLP heeft voor doorgeschoten participatie, met name daar waar het gaat om 

een te groot beroep op mantelzorgers onderkennen wij ook. Als participatie leidt tot het zomaar 

overlaten van gemeenschapstaken aan onze burgers zonder daar middelen tegenover te stellen, dan is 

participatie een ander woord geworden voor ordinair bezuinigen. Wij komen daar in een motie op terug, 

maar onderschrijven de vrees van de VLP. 

 

CDA 

Ook het CDA spreekt uit bezorgd te zijn over de insteek van het college in het participatiedebat. Terecht 

wordt benoemd dat er feitelijk alleen bezuinigd wordt zonder dat daar loslaten tegenover staat. Het punt 
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van het CDA over de paden van de begraafplaatsen onderschrijven wij: dit is ondoordacht bezuinigen 

van het college. De uitkomst van de kerntakendiscussie was kostendekking, en niet primair het 

terugbrengen van het verzorgingsniveau! Ook de BL refereerde al aan dit punt. Het moge duidelijk zijn 

dat wij verder de oproep van het CDA voor participatie bij herinrichtingsvraagstukken zoals bij de 

pastoor Vranckenlaan maar ook in de kern Beesel onderschrijven. Wij waren het immers die riepen dat 

er beter naar burgers geluisterd moet worden bij de inrichting van de Heerstraat/Kesselseweg, dus 

waarom zouden we dit nou ontkennen. De bezorgdheid van het CDA over leegstaande panden 

onderschrijven wij. Dit is mede de achtergrond van onze bezorgdheid over de ontwikkeling van 

Molenveld-zuid en Roversheide. 

 

Wij vinden het prima om de fietsroute Keulseweg kader stellend te bespreken in de raad. Zeker als dat 

gepaard kan gaan met een discussie over het meer investeren in de groene attractiviteit in Beesel. 

Wat betreft zorg doet het ons deugd dat het CDA onze bezorgdheid over de slechte kwantificering van 

de risico’s onderschrijft. Het antwoord van de portefeuillehouder in deze was erg magertjes. De 

bezorgdheid van het CDA over de WAA hebben wij al veelvuldig geuit, en kunnen we dus alleen maar 

onderschrijven.  

De bezorgdheid rondom Oppe Brik kunnen we uiteraard meer dan delen, de angst dat er alleen maar 

woonlocaties zullen overblijven is reëel. 

 

Olympia’s Toer. In de afgelopen jaren heeft de PvdA fanatiek gepleit voor inzicht in de kosten van dit 

lievelingsproject van het college. Dat is er nu eindelijk na vele jaren en ook moties van onze kant. De 

motie van de PvdA werd in de raad niet gesteund. Het heeft veel, wij vinden veel te veel, gekost, en wij 

ondersteunen de oproep van het CDA  om met dit soort kostbare sportevenementen te stoppen. 

Eindelijk! Wijzelf vragen aan de overige fracties hoe zij denken over een raadsvraag aan onze 

rekenkamer om een kort onderzoek te doen naar de doelmatigheid en rechtmatigheid van het 

besluitvormings- en informatieproces rondom Olympia’s Toer.  

 

Gezien ons pleidooi voor lastenverlichting in plaats van lastenverzwaring, kunnen wij tot slot de oproep 

voor OZB verhoging naar 6% niet steunen omdat de huidige reserves al ruim voldoende zijn. 

 

Beeselse Lijst 

De Beeselse lijst heeft nieuw beleid gevonden in het maatschappelijk domein, en is daar blij over. Wij 

durven toch te stellen dat het beleid een voortzetting is van het ingezette beleid van de vorige coalitie. 

Niet slecht, maar zeker niet nieuw. 

 

De Beeselse lijst roept verder alle subsidieontvangers op om minder subsidie te vragen in het kader van 

de participatiediscussie en het loslaten. Wij vinden dit wat mager: participeren betekent loslaten, in 

optima forma zelfs budgetten overhevelen, waardoor de kosten van de publieke uitvoering kunnen 

dalen. Dat is iets anders dan alleen maar puur de geldkraan dichtdraaien vinden wij. In een motie 

komen wij daar op terug . 

De Beeselse lijst is enthousiast over Oppe Brik en betreurt dat er niet zoiets moois is of komt in de kern 

Beesel. Verder vragen zij aandacht voor de groei van de leegstand. Ook dit is weer een punt waaruit 

blijkt dat we eigenlijk geen goed samenhangend huisvestingsbeleid hebben, dat aansluit bij de huidige 

markt en vergrijzings- ontwikkeling. Daarom is de PvdA nu juist wat kritisch over Oppe Brik.  
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De Beeselse lijst roept op de uitroeping tot groenste dorp wat meer te vermarkten. Dit onderschrijven 

wij volledig. Volgens de borden zijn we nog steeds slechts genomineerd. College, op naar Reuver en 

Offenbeek als groene kernen, zou ik zeggen. 

 

Tot slot steunen wij volledig de oproep om te investeren in onze kringloopactiviteiten, en vinden wij ook 

dat het college hier een aanjaagfunctie in mag pakken. Vol verwachting klopt ons hart welke initiatieven 

het college hierin gaat ontplooien! En als laatste een kanttekening bij het weerbericht van de Beeselse 

lijst : wanneer de gemeente meer investeert in een aantrekkelijke groene en duurzame gemeenschap, 

wordt het vanzelf zonniger. 

 

Reacties van het college op de eerste termijn 

De reactie van het college op het niet meenemen van de risico’s Jeugdzorg en AWBZ is echt erg 

mager: alleen maar kwantificeren als je iets zeker weet is geen risicobeheersing te noemen. Heel 

simpel een orde van grootte noemen en een inschatting meenemen is goed te doen. Het enige gevolg 

voor de begroting is dan dat het weerstandsvermogen iets afneemt. In de exploitatie kost risicoanalyse 

niets aan euro’s! 

 

De argumentatie om de OZB te verhogen deugt niet: “we hebben in voorgaande jaren iets besloten dus 

doen we dat nu weer”. In deze zelfde trant dan maar onze uitspraak: we waren het al niet eens met 

lastenverzwaring om de pot te spekken, en we zijn het daar nog steeds niet mee eens. 

Wethouder Smolenaars gaat niet in op de opmerkingen en vragen van de PvdA rondom de risico’s van 

Oppe Brik, de uitbreiding bedrijventerrein Roversheide en de paragraaf grondbeleid. Dit vinden wij een 

veeg teken. Wel ingaan op complimenten van partijen, maar niet op kritische vragen en opmerkingen. 

De wethouder ging wel in op de woonwagens: dat snapte hij niet. Welnu onze vragen kwamen voort uit 

zijn eigen berichtgeving naar aanleiding van vragen van de PvdA in de raad: geantwoord werd dat de 

raad van commissarissen van Woongoed de chalets niet willen overnemen en de beheerorganisatie 

SBDD gaan opdoeken. 

 

Onze vragen over de chaletwoonwagens waren financieel: wat is het risico op dit moment voor de 

gemeente? Moet er rekening met 400.000 euro lasten voor de gemeente worden gehouden of niet? 

 

Rondom het Burgerbos zijn wij blij met de harde toezegging dat er in het eerste kwartaal een voorstel 

ligt in de raad. Die toezegging hadden we vóór onze vraag nog niet. Op zich waren we wel blij dat er nu 

initiatieven ontplooid worden door de wethouder, maar het wordt tijd voor een concreet resultaat. 

Vandaar onze opmerking dat het resultaat tot nu nul is. 

 

Met betrekking tot het kappen van bomen willen we tot slot de wethouder toch nog iets nuttigs 

meegeven: Exotische bomen, zoals Amerikaanse eiken, van 25 jaar of ouder kunnen rustig als 

duurzaam beschouwd worden. Het kappen daarvan met als reden “die soort is hier pas sinds 1800 en 

dus niet inheems” is een beetje raar. Overigens is de aardappel ook een exoot.  

 

Het doet ons deugd dat Wethouder Jacobs spreekt over het bespreken van de post huishoudelijke hulp 

binnen het WMO budget in de 3D werkgroep van de raad, en aankondigt pas in de volgende begroting 

met voorstellen te komen. Veel gemeenten zijn begonnen met ‘overlegloos’ afschaffen, waarmee met 

name veel ouderen gedupeerd worden. Gelukkig doet Beesel dat anders begrijp ik. 
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Wethouder Reinders ging in op onze opmerkingen over cultuurbeleid. Een kernpunt van hem daarbij 

was dat er budget is voor goede burgerinitiatieven. Ik zie het al voor me de aanvragen voor 

borstbeelden. Waar haal je je referentiekader dan vandaan? Hoe beoordeel je dat? Wie het eerste 

komt  mag het eerst malen? We wachten de voorstellen en de nieuwe cultuurnota maar af. De prestatie 

op dit moment tot er nieuw beleid is, beoordelen we als “slapjes”.  

 

De wethouder heeft tenslotte volledig gelijk als hij stelt dat duurzaamheid meer is dan bomen. Goed zo! 

Doe er iets mee! Wij hebben in de begroting, behalve de vele zaken uit het verleden die al in gang 

gezet waren niets nieuws van het college gezien. Geen nieuwe concrete doelen. Gelukkig is het besef 

er blijkbaar bij de wethouder dus wij wachten vol spanning op zijn nieuwe initiatieven. Vol verwachting 

klopt ons hart. 

 

Voorzitter, wij hebben in onze eerste termijn een motie aangekondigd in het kader van participatie in de 

openbare ruimte. Die dien ik bij deze in (bijlage 6), in de hoop dat er voor participatie een breed 

draagvlak in de raad zal zijn. Tot slot hopen wij dat onze reactie in tweede termijn de VLP op andere 

gedachten brengt met betrekking tot de kritische noten die de PvdA geeft en die betiteld wordt als 

cynisme. Wij vonden de reactie van de VLP zelf redelijk cynisch. 

 

De voorzitter schorst de vergadering van 19.50 – 20.35 uur. 

 

Reactie college in tweede termijn 

 

Burgemeester Dassen 

College en raad zijn het eens over de standpunten met betrekking tot burgerparticipatie (samen 

verkennen). Het college kan niet instemmen met het standpunt van de PvdA over de risico inschatting 

en de OZB-verlaging en kan de vragen van de PvdA over met name de risico’s op dit moment ook niet 

beantwoorden.  

 

Het college is niet gecharmeerd van het door het CDA ingediende amendement “Lokale heffingen”. Het 

jaar 2018 is nog ver weg en het is niet nodig om burgers in 2015 te vragen om het weerstandsver-

mogen nog verder te verhogen. Het college ontraadt het amendement daarom.  

 

Het college steunt de door de PvdA ingediende motie “Participatie in de openbare ruimte” evenmin. Er 

vindt regelmatig constructief overleg met de kernoverleggen plaats. Het kernoverleg beschikt daarbij 

over een vast budget, maar als er daarbuiten goede ideeën zijn m.b.t. de leefbaarheid, kan er over het 

budget altijd gepraat worden. De motie van de PvdA beperkt zich uitsluitend tot het kernoverleg. Het 

college ziet liever dat ook groepen burgers van het budget gebruik kunnen maken als zij een goed idee 

hebben. De motie is dan ook onvoldoende groen en bevat teveel controle mechanisme. De 

voorgestelde dekking uit het rekeningoverschot 2015 is bovendien niet realistisch.  

 

De door het CDA ingediende motie “Participatie” spreekt over de ‘Right to Challenge”. Het college kan 

met de motie instemmen mits de term “Right to Challenge” verwijderd wordt. Het college is op dit 

moment niet op de hoogte van alle haken en ogen die de “Right to Challenge” omvat. Dhr. Roelofs van 

de BL vraagt of het recht van de gemeenschap met deze term vervalt. Dit is niet het geval volgens 

burgemeester Dassen. Het recht blijft in stand, maar het college wil de term graag uit de motie 

verwijderen.  
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Wethouder Smolenaars 

Met betrekking tot de vragen van de VLP over het woningmarktonderzoek deelt wethouder Smolenaars 

mee dat Woongoed2Duizend hier niet aan deelneemt. In 2015 ontstaat er een andere situatie met de 

woningstichting op grond van de Novelle en het college wil het woningmarktonderzoek meer ombouwen 

tot een woonvisie.  

 

De vraag over de verlichting van het fietspad langs de Rijksweg richting Belfeld leidt de wethouder door 

aan gemeente Venlo.  

 

De borstelmachine voor de stoepen wordt ingehuurd en is dus niet gekocht.  

 

Naar aanleiding van de vraag van de PvdA over de woonwagens deelt de wethouder mee dat zijn 

eerdere mededeling uit juli inmiddels is achterhaald. Nadien hebben er nog verschillende gesprekken 

plaatsgevonden. Het probleem voor de Raad van Commissarissen was dat zij in de veronderstelling 

waren dat zij een woonwagenlocatie moesten overnemen. Woongoed2Duizend brengt thans de 

mogelijkheden voor het overnemen van de 2 chalets in beeld. 

 

Met betrekking tot het door het CDA ingediende amendement “Onderhoud kapitaalgoederen” deelt 

wethouder Smolenaars mee dat er een forse tariefverhoging is gemoeid om deze kostendekkend te 

maken. Het college heeft daarom gekeken of er kosten bespaard kunnen worden op het onderhoud. De 

paadjes maken daar onderdeel van uit. Mede na overleg met de begrafenisondernemer is het college 

tot de conclusie gekomen de paadjes vooralsnog te willen handhaven. Er moet dan wel een 

begrotingsgat van € 5.000 gedicht worden. Het omzetten van dit bedrag naar de tarieven is giswerk. Het 

college probeert daarom toch extra te bezuinigen op onderhoud van de begraafplaatsen – met behoud 

van de paadjes – en komt medio volgend jaar terug met een totaalvisie op de begraafplaatsen. De 

wethouder ontraadt daarom het amendement. 

 

Naar aanleiding van de door het CDA ingediende motie “Bruisende markten” deelt wethouder 

Smolenaars mee dat het college ook in 2015 een wielertour wil organiseren, mede in het belang van de 

gemeente. Zowel het CDA als de PvdA stellen geen prijs op een wielertour. De wethouder gaat er van 

uit dat de overige fracties geen bezwaar hebben en dat de tour dus door zou kunnen gaan. De 

wethouder begrijpt de strekking van de motie. De in de motie genoemde lokale activiteiten worden 

eveneens financieel gesteund door de gemeente in het kader van sociale verrijking. Het idee van een 

overkoepelende organisatie om mee te sturen is goed. Het is de vraag of dit de gemeente moet zijn. In 

Reuver is al vaker met het Biz gesproken en in Beesel worden activiteiten door de Stichting 

Marktactiviteiten gepland. Het college ontraadt dan ook de motie. 

 

Het college steunt het door de BL ingediende amendement over De Solberg. 

 

Wethouder Jacobs 

De VLP vraagt verduidelijking over de gevolgen van de harmonisatie van de Veiligheidsregio en de 

GGD. Eind van deze maand zit de eerste bestuurscommissie van de GGD om tafel en daarna vindt er 

nog een bijeenkomst plaats tussen het algemeen bestuur van de Veiligheidsregio en de 

bestuurscommissie van de GGD. Daarna kan het college op deze vraag terug komen. Als er negatieve 

consequenties voortkomen hieruit, informeert het college de raad.  
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De VLP heeft gevraagd of het college de raad maandelijks schriftelijk kan rapporteren over de 

voortgang van de trajecten in het kader van de decentralisaties. Het college onderschrijft die insteek 

niet. Het college vormt samen met de raad een klankbordgroep decentralisaties. Die klankbordgroep 

wordt proactief in alle ontwikkelingen meegenomen. Een maandelijkse, schriftelijke rapportage vereist 

veel ambtelijke inspanning en leidt tot een overvloed aan informatie. Het college gaat liever het gesprek 

met de raad aan en gaat op open wijze met de klankbordgroep aan tafel om de voortgang te 

bespreken. Op het moment dat dat gevraagd wordt, komt de raad aan zet. Dit past geheel in de lijn van 

de visie samenspel tussen college en raad.  

 

Met betrekking tot de risico’s (objectieve verdeelmodel) en lobby richting Den Haag, is het college met 

een ambtelijke delegatie aanwezig geweest bij een VNG bijeenkomst in Utrecht. Aanvankelijk waren er 

signalen dat bij de begroting van het Ministerie van Volksgezondheid Welzijn en Sport er mogelijk 

duiding zou komen. Dit is helaas niet het geval. Er komt een vervolgonderzoek. Het Ministerie van 

Binnenlandse Zaken en het onderzoeksbureau dat het objectieve verdeelmodel opgemaakt heeft 

inventariseren op dit moment samen met de VNG alle opmerkingen en vragen. Er volgt nog een 

vervolgonderzoek dat net voor het zomerreces 2015 in de Tweede Kamer behandeld gaat worden.  

Pas dan volgt duiding over aanpassing van het objectieve verdeelmodel. Duidelijk is dat er behoorlijke 

risico’s in het verschiet liggen voor gemeente Beesel. Vooralsnog gaan we er van uit dat we een 

individuele verklaring kunnen afdwingen bij Binnenlandse Zaken. Het is belangrijk daar duiding over te 

krijgen.  

 

Wethouder Jacobs is blij met de opmerking van de PvdA over het niet zonder overleg afschaffen van 

zorg. Dit is inderdaad niet de manier is waarop we in gemeente Beesel met elkaar te werk gaan. Ons 

beleid is dat we in gesprek met onze burgers bepalen welke zorg zij nodig hebben en zo zullen we dat 

ook de komende periode, in 2015, gaan doen.  

 

Wethouder Reijnders 

Wethouder Reijnders is blij het standpunt van de fracties over onderzoek naar een nieuwe kringloop-

winkel in combinatie met participatietrajecten. Hij wacht de randvoorwaarden af en bespreekt dit 

onderwerp aansluitend met de raad.  

 

Met betrekking tot de herinrichting van de Pastoor Vranckenlaan ziet de wethouder de oplossing 

conform het proces dat ook voor de Heerstraat is gevolgd. Op 18 november vindt er eveneens in deze 

lijn een bewonersavond plaats over de doorgaande wegen in Beesel. Raadsleden zijn van harte welkom 

bij het overleg. Als de raad vooraf nog kaders wil stellen (in de ogen van het college zijn die gesteld), 

verneemt het college dat graag.  

 

Dhr. Heijnen deelt mee dat de fractie van de VLP inmiddels een standpunt heeft ingenomen hierover. 

Zij spreken hun vertrouwen in het college uit op basis van de ervaringen met de 

Heerstraat/Kesselseweg en de overige projecten die zijn uitgevoerd. 

 

Ten aanzien van het accommodatie- en bijbehorend subsidiebeleid deelt wethouder Reijnders mee wat 

de zienswijze van het college is. Het college bereidt op dit moment een projectplan voor met een 

procesbeschrijving. In het eerste kwartaal van 2015 volgt een startnotitie aan de raad, waarbij de raad 

geacht wordt mee te denken over een aantal uitgangspunten die in het proces moeten worden 
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doorlopen. Uiteraard volgt dan ook een stappenplan zoals door de BL gevraagd wordt. Afbakening van 

het project is voor het welslagen van het project belangrijk. De wethouder adviseert om zich niet alleen 

te beperken tot accommodatiebeleid maar dit breder te zien.  

 

Dhr. Van Tegelen vraagt of er in het stappenplan ook een begin- en einddatum van het project zijn 

opgenomen. Wethouder Reijnders geeft aan dat dit wel de intentie is, maar geeft aan dat hij hiervoor 

ook afhankelijk is van het participatietraject (blauw/groene domein).  

 

De voorzitter schorst de vergadering van 21.00 – 21.20 uur. 

 

Overige reacties naar aanleiding van de reacties in 2
e
 termijn 

 

De VLP geeft aan dat zij tevreden zijn met de antwoorden van wethouder Jacobs en dat er maximale 

inspanningen door het college worden geleverd op het gebied van het sociale domein. De VLP ziet 

verder de startnotitie over het accommodatie/subsidiebeleid met interesse tegemoet, maar merkt op dat 

zij graag de totale subsidieverordening graag opnieuw willen evalueren en ter discussie stellen. De VLP 

dient vervolgens de motie “Burgerparticipatie” in (bijlage 7).  

De VLP stelt voor te discussiëren over een gezamenlijke verwoording van de 3 ingediende moties over 

burgerparticipatie en deze als taak meegeven aan het college. Het antwoord van wethouder 

Smolenaars over de borstelwagen is duidelijk maar er is niet gereageerd op de vraag over de 

inventarisatie van grijze vlakken waar burgers zelf aan de slag moeten gaan.  

 

Het CDA geeft aan dat zij tevreden zijn met het antwoord van wethouder Reijnders over de herinrichting 

van de Pastoor Vranckenlaan. Zij missen antwoord op hun vraag in het kader van de Wet Markt en 

Overheid: is er onderzoek gedaan naar de consequenties voor de gemeente en of er al wat meer 

bekend van is. Het CDA vindt het aanbrengen van verlichting langs het fietspad aan de Rijksweg 

richting Venlo een goed initiatief en deelt de mening van de VLP over het borstelen van de stoepen. Het 

CDA stelt voor om het ingediende amendement door de BL te combineren met de nieuwe woonvisie 

vanuit het kostenaspect. Het CDA bevestigt dat zij voor de ontwikkeling van het plan Oppe Brik zijn 

maar dat zij enkele kanttekeningen in het project hebben geplaatst. Zij staan positief tegenover de door 

de PvdA ingediende motie maar vragen zich af waar de genoemde € 75.000 op gebaseerd zijn. Het 

CDA steunt het standpunt van het college over de uitrol via het kernoverleg.  

 

Het CDA is blij dat de paden op de begraafplaatsen blijven. Zij vragen zich bovendien af of de eerder 

genoemde startnotitie in lijn is met het amendement van het CDA. Als dat zo is, brengen zij het 

amendement niet in stemming. Met de motie Bruisende Markten vraagt het CDA niet om geld maar 

naar de verbindende rol door de gemeente. De subsidie Sociale Verrijking strekt tot een maximum 

bedrag van € 2.000. Wat doen we met projecten die meer geld nodig hebben? Er is weinig draagvlak 

voor het OZB-voorstel zoals benoemd in het amendement Lokale Heffingen. Het CDA wil de burgers 

ook niet onnodig zwaar belasten maar ziet graag vooruit. Burgers hebben al aangegeven hier mee in te 

stemmen via de eerder gevoerde kerntakendiscussie als daarmee de voorzieningen op peil blijven. De 

essentie van de motie Participatie is het scheppen van voorwaarden waarbinnen burgers kunnen 

aangeven dat zij een project willen overnemen van de gemeente. Als tenslotte aan de voorwaarden is 

voldaan moet de gemeente niet meer in staat zijn om te besluiten het project alsnog zelf te uit te 

voeren.  
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De PvdA reageert op de vraag van het CDA hoe het bedrag van € 75.000 tot stand is gekomen. Voor dit 

bedrag geldt geen echte grondslag, maar het moet gezien worden als richting. De PvdA ziet het 

kernoverleg als uitingsvorm binnen een lokale gemeenschap, maar de term mag gerust vervangen 

worden door kernoverleggen, buurtverenigingen en overige lokale organisaties”. De PvdA staat 

sympathiek tegenover alle ingediende moties over participatie en ziet verbindingsmogelijkheden. 

Tenslotte geeft de PvdA aan dat zij niet kaderstellend willen zijn als het gaat om de herinrichting van de 

Pastoor Vranckenlaan, maar dat zij toejuicht dat burgerparticipatie hier maximaal wordt ingezet. 

 

Ook de BL ondersteunt de ingediende moties over participatie en stelt voor om hieraan kaders en 

termijnen te stellen zodat deze niet vrijblijvend blijven. De BL wil het kernoverleg niet als subsidieluik 

gebruiken maar subsidie via de gemeente regelen. Zij stellen voor om gezamenlijk tot een nieuw 

voorstel te komen op een later tijdstip. Dhr. Holman stelt voor om alle 3 de moties aan te nemen en 

vervolgens het college op te dragen om die moties met elkaar in verband te brengen. Burgemeester 

Dassen geeft aan dat het college reeds heeft toegezegd voorstander te zijn van kleinschalige 

initiatieven. Zij voegt daar de toezegging aan toe dat het college bekijkt waar mogelijkheden zijn en 

daarmee aan de slag gaan. Van de term “Right to challenge” is nu niet bekend welke voorwaarden 

daaraan verbonden zijn.  

Alle partijen gaan graag kleinschalig aan de slag met het groen/blauwe domein (burgerparticipatie). Er 

volgt een mooi debat. Geconcludeerd wordt dat in de begroting een bedrag van € 15.000 is opgenomen 

waar nog geen kader aan gehecht is. De fracties bepalen uiteindelijk zelf of zij hun motie over 

participatie in stemming wensen te brengen. De BL geeft aan in te kunnen stemmen met deze moties, 

maar wil geen concreet budget hieraan koppelen zoals de PvdA voorstelt in haar motie.  

 

De VLP besluit hun motie “burgerparticipatie” niet in stemming te brengen. 

 

Olympia’s Ronde 

Het standpunt van de BL op de reactie van wethouder Smolenaars op de motie “Bruisende markten” is 

als volgt. Nu de Stichting Olympia’s Ronde failliet is gegaan, is er een nieuwe partij in beeld om 

uitvoering te geven aan het contract. De BL stelt voor om gedurende komend jaar alternatieven voor de 

Olympia’s Ronde te zoeken voor het profileren van de gemeente. Het CDA pleit voor een betere 

spreiding van de evenementen en dus middelen. De PvdA deelt de mening van het CDA. De VLP 

vraagt zich af waarom hierover nu een standpunt ingenomen moet worden. Het CDA licht toe dat dit 

komt omdat zij lang geleden al vragen hebben gesteld over de werkelijke kosten van het evenement en 

pas onlangs hierop antwoord hebben ontvangen. Wethouder Smolenaars geeft aan dat hij tot op dit 

moment alleen in gesprek is met de nieuwe organisatie en dat hij afwacht wat zij te bieden hebben en 

hierbij zeker ook de financiële gevolgen meeneemt. De wielerronde is een groot evenement voor 

Beesel naast het Draaksteken dat echter maar 1 x in de 7 jaar plaats vindt. Het CDA roept op om goed 

naar de kosten te kijken en hierover te rapporteren aan de raad. Wethouder Smolenaars deelt mee dat 

hij met de Provincie in gesprek gaat en op zoek gaat naar meer kostendragers voor het evenement. De 

wethouder begrijpt het signaal van het CDA goed en streeft ernaar om binnen de begroting te blijven. 

 

De BL steunt het amendement “Lokale heffingen” niet en steunt het college om deze te verwerpen. 

 

Betreffende de vraag van de VLP over het subsidiebeleid geeft wethouder Jacobs de afspraken en 

kaders die eerder door de raad zijn gesteld weer (subsidieverordening 2012). Het college wil zich aan 
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deze afspraken en kaders houden, dus een routering van subsidies en evaluaties aan de hand van de 

inhoudelijke nota’s die voorliggen. 

 

Wethouder Reijnders reageert nog op de Wet Markt en Overheid. De accountant heeft een eerste 

rapportage opgesteld maar de conclusie is nog niet duidelijk. In grote lijnen sinds juli 2014 mag de 

overheid niet concurreren bedrijven. Binnenkort wordt dit thema in het college besproken en wordt een 

voorstel aan de raad voorgelegd.  

 

Wethouder Smolenaars reageert nog op het borstelen van de stoepen. Het college ziet zelf al 

alternatieven voor het borstelen. Zo zijn er enkele plaatsen waar verharding is aangebracht zonder 

functie. Er wordt overwogen om deze verharding te verwijderen. De wethouder reageert tegens nog op 

de motie “Bruisende markten”. Er is eerder ook al met de ondernemers gesproken over het uitbrengen 

van een boekje met activiteiten. Ook over een digitale publicatie van activiteiten aan de komgrenzen 

van gemeente Beesel is gesproken. Het BIZ beraadt zich eveneens over een manier van digitaal 

publiceren. Dhr. Jacobs geeft aan dat ook kerkdorp Beesel bezig is hiermee en verzoekt dit gegeven 

mee te nemen. Betreffende de startnotitie over de begraafplaatsen zegt de wethouder toe om de eerder 

gemaakte afspraken na te komen.  

Er zijn eveneens verschillende vragen gekomen over het realiseren van een natuurbegraafplaats. 

Wellicht dat de grond die aan de huidige begraafplaats grenst en die de provincie niet meer nodig heeft 

in het kader van natuurcompensaties hiervoor geschikt zijn.  

 

De voorzitter schorst de vergadering van 22.15 – 22.30 uur. 

 

De PvdA geeft aan dat zij hun motie over participatie in de openbare ruimte graag wil aanhouden en 

behoudt zich het recht voor om deze eventueel later nog in te dienen. Het CDA houdt hun motie over 

participatie in het groene domein eveneens aan met het recht om deze later in te dienen.  

 

Het CDA vraagt aan de BL nog naar het standpunt op hun voorstel om het amendement van de BL over 

de leefbaarheid in kerkdorp Beesel te combineren met de Woonvisie. De BL geeft aan dat het 

amendement een signaalfunctie heeft voor onderzoek in de kern Beesel over starterswoningen en 

jonge gezinnen. Wethouder Smolenaars lijkt het een goed idee om de onderzoeken te combineren. 

Wellicht als parallel traject zonder elkaar te vertragen. 

 

Burgemeester Dassen geeft dat het van belang is om eerste de kadernota’s in stemming te brengen 

alvorens kan worden overgegaan tot stemming t.a.v. de programmabegroting. 

 

7. Vaststellen kadernota programma 2 

 

Dhr. Holman geeft een stemverklaring: de kadernota is te algemeen van aard voor de komende 

raadsperiode. Hij verzoekt het college om deze volgend jaar concreter te maken. 

 

De kadernota wordt unaniem vastgesteld. 

 

8. Vaststellen kadernota programma 3 

 

Dhr. Holman geeft een stemverklaring: deze kadernota is onder de maat en geeft geen handvat voor een 
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concrete koers de komende jaren.  

 

De VLP (6 stemmen), het CDA (4 stemmen) en de BL (3 stemmen) stemmen voor. De PvdA (2 stemmen) 

stemt tegen. De kadernota wordt vastgesteld. 

 

9. Vaststellen kadernota programma 4 

 

Dhr. Holman geeft een stemverklaring: de kadernota is te algemeen van aard voor de komende 

raadsperiode. Hij verzoekt het college om deze volgend jaar concreter te maken. 

 

De kadernota wordt unaniem vastgesteld. 

 

10. Vaststelling programmabegroting 2015 

 

Alvorens over te gaan tot vaststelling van de programmabegroting worden eerst de ingediende moties 

en amendementen in stemming gebracht: 

 

Motie CDA – Bruisende markten 

Voor stemmen het CDA (4 stemmen) en de PvdA (2 stemmen) 

Tegen stemmen de VLP (6 stemmen) en de BL (3 stemmen) 

De motie wordt verworpen. 

 

Amendement CDA – Onderhoud kapitaalgoederen 

Ingetrokken. 

 

Motie CDA – Participatie “het groene domein” 

Aangehouden. 

 

Amendement CDA – Lokale heffingen 

Voor stemt het CDA (4 stemmen) 

Tegen stemmen de VLP (6 stemmen), de BL (3 stemmen) en de PvdA (2 stemmen) 

Het amendement wordt verworpen. 

 

Amendement BL – leefbaarheid kerkdorp Beesel 

Voor stemmen de VLP (6 stemmen) het CDA (4 stemmen) en de BL (3 stemmen) 

Tegen stemt de PvdA (2 stemmen) 

Het amendement wordt aangenomen. 

 

Motie PvdA – participatie in de openbare ruimte 

Aangehouden. 

 

Motie VLP – burgerparticipatie 

Niet in stemming gebracht. 
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Aansluitend brengt de voorzitter de programmabegroting 2015 in stemming. Dhr. Holman geeft een 

stemverklaring: de PvdA vindt nieuwe vorm van de begroting de beste prestatie. Over de inhoud is de 

PvdA niet enthousiast, maar stemt wel voor. De begroting wordt unaniem vastgesteld. 

 

11. Vaststellen belastingverordeningen 

 

Met betrekking tot de verordening reinigingsrechten vraagt mevr. Franssen-Levels of autobanden niet 

meer ingeleverd kunnen worden. Dhr. Van Kruchten (ambtenaar buitendienst) licht toe dat er 4 

autobanden gratis ingeleverd kunnen worden. Iedere navolgende band wordt op basis van het gewicht 

afgerekend. Tractorbanden etc. worden altijd op basis van gewicht afgerekend. 

 

De belastingverordening OZB wordt op verzoek apart in stemming gebracht.  

De VLP (6 stemmen) het CDA (4 stemmen) en de BL (3 stemmen) stemmen voor. 

De PvdA (2 stemmen) stemt tegen. 

De belastingverordening OZB wordt aangenomen. 

 

De overige belastingverordeningen worden unaniem aangenomen. 

 

12. Rondvraag 

 

Er zijn geen vragen ingediend voor de rondvraag. 

 

13.     Sluiting 

 

Burgemeester Dassen vraagt nog aandacht voor de publieksversie van de begroting die op de website 

gepubliceerd gaat worden en nodigt de aanwezigen uit voor een drankje in de kantine. Daarnaast is 7 

november een dag met dubbele gevoelens voor de gemeenschap in verband met het schietincident van 

verleden jaar. Burgemeester Dassen geeft aan dat hier aandacht aan geschonken wordt in de media.  

 

De voorzitter sluit de vergadering en dankt de deelnemers voor hun bijdrage. 

 

 

 

 

Aldus vastgesteld door de raad van Beesel in zijn openbare vergadering van 15 december 2014. 

 

 

 

 

drs. E.J.C. Apeldoorn-Feijts    dr. P. Dassen-Housen, 

griffier          voorzitter 
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